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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

3ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 06ης-02-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα): Καλησπέρα, ξεκινάει η 3η τακτική συνεδρίαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου. Να  πάρουμε λίγο παρουσίες. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή Ελένη; 

κα Κουτουζή: Παρούσα.  

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; Ο κ. Μουτζουβής λείπει, μας έχει ειδοποιήσει. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 
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κ. Μάνεσης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών.  

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Μοσχογιάννη; 

κα  Μοσχογιάννη: Παρούσα.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

 

Πρόεδρος: Επομένως υπάρχει απαρτία και προχωράμε. Παρών και ο Δήμαρχος. 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

 

Πριν μπούμε στα θέματα της ημερησίας διατάξεως,  να ρωτήσω αν υπάρχουν 

ανακοινώσεις;  

Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε; 

Δήμαρχος: Ναι, θέλω να κάνω μία ανακοίνωση. 

Πρόεδρος: Ο λόγος στο Δήμαρχο. 
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Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Θέλω να μιλήσω για το θέμα που είχε 

προκύψει και έγινε μέγα θέμα,  με  το πετρέλαιο στα σχολεία. Υπάρχει και λειτουργεί 

Σχολική Επιτροπή, βάσει του κανονισμού και του νόμου η οποία σήμερα θα αλλάξει. 

Πάλι δεν είχαμε καμία ειδοποίηση από τον Πρόεδρο,  ούτε από τους διευθυντές των 

σχολείων, για πετρέλαιο. Παρόλα αυτά, παρά το θέμα που προέκυψε και έγινε, 

ανταποκριθήκαμε άμεσα. Και την επόμενη ημέρα το πρωί, πήγαμε στο σχολείο, όπου 

κανένα σχολείο, υπάρχει φωτογραφικό υλικό,  δεν ήταν χωρίς πετρέλαιο. Υπάρχουν 

φωτογραφίες από τους λέβητες.  

Το λιγότερο πετρέλαιο είχε το Δημοτικό, το Γυμνάσιο το οποίο όμως είχε 80 λίτρα 

πετρέλαιο, φωτογραφημένο εδώ, το οποίο όμως μπορούσε να λειτουργήσει από 4 

έως 5 ημέρες. Συν της άλλης έχουν και δύο κλιματιστικά μέσα στην αίθουσα.  

Ψάχνοντας για τα σχολεία γενικά όμως, ζήτησα και μου δώσαν έγγραφο, το οποίο 

έχουν παραδώσει στο Δήμο, στις 27/11 υπόψιν κυρίου Δημάρχου, Τεχνικές 

Υπηρεσίες   και  Δημοτική Επιτροπή Παιδείας. 

Όπου, αναφέρουν όλα τα προβλήματα που υπάρχουν στα σχολεία. Δώσαμε εντολή 

στην Τεχνική Υπηρεσία, διενήργησαν αυτοψία, ανέβηκαν στις στέγη του σχολείου, 

όπου πλημμυρίζει και το Δημοτικό το Β’ και το Γυμνάσιο. Θα καταθέσω στην κα 

Πρόεδρο όλο το φωτογραφικό υλικό, για μία εγκατάλειψη η οποία δημιουργεί, για 

αυτή την πλημμύρα, όπου κινδυνεύουν τα παιδιά.  

Ναι, την παραδίδω στο προεδρείο. Καμία απάντηση δεν έχουν πάρει. Εμείς θα 

λάβουμε και για αυτό, αμέσως μέτρα και θα πρέπει να είμαστε πιο προσεκτικοί στη 

διατύπωση των θεμάτων και να μην δημιουργούμε θέματα εκ του μηδενός … αυτά.  

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποια άλλη ανακοίνωση, τοποθέτηση; 

……………… 

Πρόεδρος: Ωραία, ξεκινάμε με τον κύριο Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Ναι … Κατ’ αρχήν κάτι τελείως άσχετο. Μία ανακοίνωση για να την 

πω και να μην μείνει σε εκκρεμότητα. Ότι η παράταξή μας, κάνει την Παρασκευή στις 

6:00 η ώρα το απόγευμα, στο Καφέ Πόρτο, κόβει την πρωτοχρονιάτικη πίτα της. Και 

είναι καλεσμένοι  τα στελέχη, οι υποστηρικτές μας, τα μέλη της παράταξης. Απλώς 
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ενημερώνω δια μικροφώνου και μέσω της σύνδεσης. Όποιος αυτοπροσδιορίζεται, ότι 

έχει αυτή την ιδιότητα, είναι καλεσμένος και με μεγάλη χαρά τον προσκαλούμε να 

έρθει στην πρωτοχρονιάτικη πίτα.  

Τώρα, για το θέμα που αναφερθήκατε,  εγώ δεν είχα σκοπό να το θίξω γιατί νομίζω 

ότι εξαντλήθηκε και βγήκαν τα συμπεράσματα που έπρεπε. 

Ο σκοπός δεν ήταν να βγουν τα συμπεράσματα, ο σκοπός ήταν να λειτουργήσουν τα 

καλοριφέρ.  

Τα καλοριφέρ λοιπόν λειτούργησαν.  Και χρειάστηκε για να λειτουργήσουν, να 

βγάλουμε ανακοίνωση και να το πούμε.  Ενώ αρχικά, την προηγούμενη Παρασκευή 

στο γραφείο σας, που έγινε η συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, χωρίς να 

υπάρχει κοινό ή  ζωντανή μετάδοση, σας το είχαμε πει, χωρίς να δώσουμε 

δημοσιότητα και να το κάνουμε μεγάλο θέμα. Ήρθε η Δευτέρα, η Τρίτη, ήρθε το 

ψύχος. Τώρα φταίνε, φταίει πάλι η Γυμνασιάρχης ή ο Λυκειάρχης. 

Μπορεί, εγώ δεν λέω ότι δεν μπορεί, δεν αποκλείεται, για να  το λέτε εσείς που είστε 

Δήμαρχος. Μπορεί να φταίει ο Γυμνασιάρχης και ο Λυκειάρχης που  δεν ανάβαν τα 

καλοριφέρ και λέγανε στα παιδιά ότι δεν υπάρχουν λεφτά για πετρέλαιο. 

Αλλά να διαστρεβλώνετε  την πραγματικότητα, ότι δεν συνέβη αυτό, δεν μπορείτε να 

το κάνετε.  

Βέβαια, πρόσεξα πώς τοποθετηθήκατε κύριε Δήμαρχε. Δεν είπατε ότι δούλευαν  τα 

καλοριφέρ, είπατε ότι δεν υπήρχε πετρέλαιο. Εεε ας μάθουν αυτοί οι άνθρωποι, δεν 

ξέρω ποιος είναι υπεύθυνος, πως λειτουργεί το καλοριφέρ. Η΄ να μην λένε στα παιδιά 

ψέματα, εάν εσείς λέτε αλήθεια σήμερα. Αν και εγώ, δεν σας δίνω το τεκμήριο ότι λέτε 

αλήθεια. Γιατί κατ’ επανάληψη υπάρχουνε περιπτώσεις, σχεδόν να μην πω, να μην 

είμαι απόλυτος, κατά κανόνα δεν λέτε αλήθεια.  

Τέλος πάντων, το θέμα λοιπόν, αφού θέλετε να το συνεχίσουμε. Αναφερθήκατε σε 

ένα έγγραφο, τα σχολεία του Πόρου κάναν  έγγραφο  27 Νοεμβρίου του ’24,  του  ’23, 

με συγχωρείτε. Τα σχολεία του Πόρου μας απευθύναν  έγγραφο, όλα μαζί τα σχολεία. 

Και δεν μου ήρθε εμένα το Β’ Δημοτικό ας ακριβολογούμε, το Β’ Δημοτικό. Λοιπόν 

είναι 4, είναι 5 τα σχολεία. Ο Δήμαρχος μόλις είπε, τα σχολεία σας στείλαν ένα κάρο 

προβλήματα.  Τελικά, χρειάζεται εγώ να ρωτήσω για να φανεί κι εδώ η αλήθεια, ότι 
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ένα σχολείο έστειλε ένα έγγραφο. Θα δείτε  λοιπόν τώρα, που θα είστε 5 χρόνια σε 

αυτήν την θέση,  ότι τα σχολεία κάθε τόσο αναφέρουν τα προβλήματα που έχουν.  

Εγώ λοιπόν, στις 9 Οκτωβρίου του  ’23, αμέσως μετά τις εκλογές,  αφού άρθηκε η 

εμπιστοσύνη του κόσμου στο πρόσωπό μου και η εντολή διοίκησης και έπρεπε να 

προετοιμάσω την αποχώρησή μου,  έκανα έγγραφο σε όλους τους προϊσταμένους 

του Δήμου, το οποίο σας το έχω γνωστοποιήσει και  σε εσάς στο πρωτόκολλο 

παράδοσης - παραλαβής που κάναμε. Ότι από τις 9 Οκτωβρίου και μετά, σταματάω 

εγώ και οι αιρετοί να είμαστε οι από μηχανής θεοί για τίς αρμοδιότητες των 

υπαλλήλων και  των προϊσταμένων και των υπηρεσιών. Γιατί  μέχρι τότε αυτό κάναμε, 

για  να προλαβαίνουμε να λύνουμε και να αντιμετωπίζουμε όλα τα θέματα. Το 

έγγραφο αυτό φυσιολογικά, αν είχε έρθει πριν τις 8 Οκτωβρίου, θα το είχα κρατήσει 

στο γραφείο μου, θα είχα φωνάξει τον, τους αντιδημάρχους και θα βλέπαμε τι να 

κάνουμε ένα - ένα. Σίγουρα αυτό το έγγραφο, αν θα δείτε είναι χρεωμένο στον 

προϊστάμενο Τεχνικών Υπηρεσιών κύριο Τάσο Ξάνθη.  Ναι ή όχι; 

Πρόεδρος: Δεν θα κάνουμε διάλογο όμως, ολοκληρώστε γιατί…. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, γιατί αν είναι να πω  καμία ανακρίβεια να με διορθώσει κανείς. 

Λοιπόν  χρεώθηκε. Και ένα μήνα πριν αποχωρήσω από το δημαρχείο, ήρθε και το 

έγγραφο αυτό.  Θυμάμαι  να έχει έρθει τέτοιο έγγραφο, το χρέωσα,  οπωσδήποτε, 

αυθημερόν στον κύριο Τάσο Ξάνθη τον προϊστάμενο της υπηρεσίας. Και έγραψα για 

τις ενέργειες του. Τώρα αν δεν έγιναν ενέργειες και εγκαταλείφθηκαν. Στον επόμενο 

ένα μήνα, που εγώ έπρεπε να προετοιμάσω   την  αποχώρηση από το Δήμο  και στις  

40 μέρες, περίπου ένα μήνα που  μεσολάβησαν στο ’24, δεν μπορώ να το 

αμφισβητήσω αν λέτε ότι δεν έγιναν. Αλλά παρόλα αυτά, σίγουρα δεν είναι μία εποχή, 

μία περίοδος που ήταν η ευθύνη δική μας, για να τολμάτε να  την στρέφεται σε μας. 

Τέλος, ελπίζω να καταλάβετε, γιατί τώρα  μέχρι στιγμής, δεν νομίζω,  φαίνεται  ότι δεν 

το έχετε καταλάβει, ποιοι είναι οι ρόλοι που έχει ο καθένας. 

Ο Δήμαρχος, η Εντεταλμένη  Σύμβουλος Παιδείας, που  ήθελε προφανώς, γιατί δεν 

της ζώσατε με το ζόρι της ευθύνες. Τις δικές σας αρμοδιότητες της δώσατε στην 

Εντεταλμένη Παιδείας. Και ποιος είναι ο ρόλος του προέδρου των Σχολικών 

Επιτροπών….  

Πρόεδρος: Ωραία, ολοκληρώσατε να προχωρήσουμε…  
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κ. Δημητριάδης: Ο Πρόεδρος  των Σχολικών Επιτροπών δεν είχε κανένα …. 

Πρόεδρος: Δεν θα κάνουμε τώρα μάθημα για τους ρόλους που έχει ο καθένας. 

κ. Δημητριάδης: Μη με διακόπτετε. 

Πρόεδρος: Έχει περάσει ο χρόνος, υπάρχουν συγκεκριμένοι χρόνοι που μπορείτε 

να διακόπτετε. 

κ. Δημητριάδης: Αν είναι να τηρούμε στο ακέραιο τον κανονισμό. 

Πρόεδρος: Δεν είπα στο ακέραιο, ήδη έχει περάσει αρκετά. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία.  

Πρόεδρος: Λοιπόν. 

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν, ο Πρόεδρος των Σχολικών Επιτροπών, έχει αρμοδιότητα 

για κάθε θέμα που του διαβιβάζεται (με άλφα  γιώτα), από την διοίκηση, να συγκαλεί 

την επιτροπή. Όπως και έκανε, όταν του διαβιβάσατε εσείς το θέμα για τη  σκαλωσιά, 

ας πούμε,  στην άλλη περίπτωση του Γυμνασίου.  

Εκείνος που έχει ευθύνη δράσης, να πληροφορηθεί για τα προβλήματα και ακόμα κι 

αν θέλετε να ζητήσει τη σύγκλιση της Σχολικής Επιτροπής, αν υπάρχει και κάποια 

συγκεκριμένη εισήγηση για να ληφθεί κάποια απόφαση, είναι ή η  αρμόδια υπηρεσία 

ή η Εντεταλμένη Παιδείας.  

…… 

Ομιλίες εκτός μικροφώνου που είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθούν.  

…… 

κ. Δημητριάδης: Δεν το είχατε το δικαίωμα… και ακόμα κι αν υποθέσουμε, που δεν  

ισχύει, ότι ο Πρόεδρος είχε κάποια αρμοδιότητα, ευθύνη, έστω και ηθική ευθύνη να 

ασχολείται ακόμα ο Χρήστος ο Λίτσας που δεν έχει ψηφιστεί για να  διοικεί με  αυτά 

τα θέματα, έπρεπε να του την είχατε πάρει αυτή την ευθύνη. Γιατί  δεν έχει ψηφιστεί 

για αυτό, αλλά έχετε ψηφιστεί εσείς για αυτό. Και αυτό που θα κάνουμε σήμερα, που 

είναι να ορίσουμε καινούριες διοικήσεις στις Σχολικές Επιτροπές, να είχε γίνει 2 και 3 
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και 4 εβδομάδες νωρίτερα. Και να μην καθόμαστε να τσακωνόμαστε, γιατί μείναν τα 

σχολεία χωρίς καλοριφέρ.  

Πρόεδρος: Ωραία, ωραία θέλετε να απαντήσετε;  

Δήμαρχος: Ναι, να απαντήσω και εγώ με δύο κουβέντες. Κύριε Δήμαρχε εντάξει, το 

ομολογήσατε ότι μόλις χάσατε τις εκλογές, το παρατήσατε το καράβι, δίνατε έγγραφα 

στους υπαλλήλους. 

κ. Δημητριάδης: Έτσι πρέπει να γίνεται. 

Δήμαρχος: Δεν πρέπει να γίνεται έτσι. Ασκείται διοίκηση και πληρώνεστε μέχρι τις 

31 Δεκεμβρίου. Ο νοών νοείτο.  

Πρόεδρος: Θέλει κάποιος να μιλήσει. 

…… 

Χαμηλόφωνες συνομιλίες εκτός μικροφώνου οι οποίες είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν.  

……  

κ. Λίτσας: Όχι, νομίζω ότι  με κάλυψε ο κ. Δημητριάδης. Αλλά το θέμα είναι αυτό, ότι 

αφού εγώ δεν έχω ένα θεσμικό ρόλο. Και δεν με έχουν ειδοποιήσει επίσημα, είτε ο 

διευθυντής Γυμνασίου, Λυκείου,  Δημοτικών. Τί χρήση να κάνω εγώ και πού να ξέρω 

εγώ αν θα έχει πετρέλαιο 5 λίτρα ή  20 λίτρα;  Αυτό. Είμαι ένας Πρόεδρος για μια 

Επιτροπή, η οποία όπως είπαμε, θα έπρεπε να είχε αλλάξει. Αλλά από την στιγμή 

που δεν άλλαξε…, ωραία  θα μπορούσα να κρατήσω για τους τύπους.  Αλλά  δεν 

μπορώ να πάρω διαταγή, αν θα πάρω 5.000 € ή 20.000 €  χωρίς να με ενημερώσει 

κανείς. 

…… 

Χαμηλόφωνες ομιλίες εκτός μικροφώνου, οι οποίες είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν.  

……. 
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κ. Λίτσας: … αυτά, δεν υπάρχουν λεφτά  τα καλύψαμε …,ναι,  αλλά μην αφήνετε 

υπονοούμενα…  

Πρόεδρος: Ναι, αλλά δεν μπορεί να γίνεται διάλογος… Κυρία Κουτουζή…, σας 

παρακαλώ,  να ολοκληρώσει.  

κ. Δημητριάδης: … (δεν ακούγεται καθαρά) 

κ. Λίτσας: … Ακούστε με  είχαμε 12, 13 ……. 

κ. Δημητριάδης: Εμείς καλύψαμε ….. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, μιλάει ο κ. Λίτσας. Δεν θα μιλάμε όλοι μαζί. Ένας, 

ένας … 

κα Κουτουζή: … Λεφτά του ’23. 

κ. Λίτσας: Ωραία του ‘23…..  Οτιδήποτε καλύψαμε …. Εεε  βέβαια όλες οι ανάγκες, 

που γίνανε βαψίματα, επισκευές, πετρέλαια και όλα αυτά…..  

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ ένας, ένας. 

κ. Λίτσας: Δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι άλλο. Δεν μπορούμε να γεννήσουμε λεφτά, 

μας έστειλε το κράτος τόσα λεφτά. Κάναμε κάτι παραπάνω και όντως μπορεί να 

υπάρχει και ένα υπόλοιπο στη λογίστρια, αλλά δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι 

παραπάνω. Δεν μπορώ να βάλω από την τσέπη μου … Δεν υπάρχω … εντάξει … 

εντάξει αν…. 

κ. Δημητριάδης: Ούτε να παραγγείλεις μπορείς. 

κ. Λίτσας: Ούτε να παραγγείλω, εννοείται … αφού δεν έχω θεσμικό ρόλο. Και νομίζω 

σας το είπα και στον κύριο Κουτουζή και σε σας, δεν μπορώ να δώσω εντολή εγώ 

στο Χι  βενζινάδικο.   

Πρόεδρος: Τον  λόγο η κα Κουτουζή.  

κα Κουτουζή:  Λοιπόν, να πω κι εγώ δυο λόγια,  δύο πραγματάκια σχετικά με το 

θέμα αυτό. Το οποίο έχει γίνει πολύ ντόρος ας το πούμε και υπάρχουν πολλές 

ανακρίβειες.  
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Σαν Εντεταλμένος λοιπόν Σύμβουλος  στα θέματα Παιδείας, θα ήθελα να μάθει ο 

κόσμος  την αλήθεια και όχι μέσω facebook, που κρύβονται πολλοί  πίσω  από ένα 

ψεύτικο προφίλ και γράφουν διάφορα. 

Λοιπόν, από ότι ξέρετε το πρώτο μέλημά μου εμένα είναι τα παιδιά, καθότι δουλεύω 

και 35 χρόνια στο σχολείο.  Και είναι στον πυρήνα των καθηκόντων μου. Πιστεύω ότι 

35 χρόνια δεν έμεινε παιδί μέσα στο κρύο, δεν έμεινε παιδί  νηστικό. Εγώ μπορεί να 

κρύωσα, να του έδωσα το μπουφάν μου … Όχι τα παιδιά. 

Άρα,  δεν υπήρχε περίπτωση, να γνώριζα εγώ κάτι επίσημα και να μην είχα λύσει το 

θέμα.  

Με το που το έμαθα, αμέσως  έκανα κινήσεις και ενέργειες άμεσες. Μάλιστα το πρώτο 

τηλέφωνο ήταν στον κύριο Λίτσα και του είπα επειδή λεφτά δεν υπάρχουν στην 

Σχολική Επιτροπή, το απόθεμα της Πρωτοβάθμιας Σχολικής Επιτροπής είναι 11 

ευρώ. 

κ. Λίτσας: Μία παρένθεση, μία παρένθεση. 

κα Κουτουζή: Όχι, να τελειώσω πρώτα. 

Πρόεδρος: Να τελειώσει πρώτα.  

κ. Λίτσας: Συγγνώμη  κα Ελένη, θα σας βοηθήσει.  

κα Κουτουζή: Ναι. 

κ. Λίτσας: Και λεφτά να υπήρχαν, είτε 5 χιλιάρικα, είτε 20 χιλιάρικα, από τη στιγμή 

που δεν έχει γίνει αλλαγή…  

κα Κουτουζή: Κύριε Λίτσα. 

κ. Λίτσας: Όχι, ακούστε με, όχι  αυτό είναι με χαρτί της τράπεζας. Από τις 31/12/23 

έπαψα να είμαι τραπεζικός υπόλογος. 

κα Κουτουζή: Ναι.  

κ. Λίτσας: Και δεν έχουμε δικαίωμα πλέον, είτε εγώ  ήμουνα κυβέρνηση είτε εσείς.  

κα Κουτουζή: Ωραία.  
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κ. Λίτσας: Δεν έχουμε δικαίωμα  να κινήσουμε λογαριασμό. 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ωραία, αφήστε να ολοκληρώσει και μετά μιλάτε.  

κα Κουτουζή:  Να πω κι εγώ δύο πραγματάκια κύριε Λίτσα 

κ. Λίτσας: …. Για να σας βοηθήσω… 

κα Κουτουζή:  Επειδή εγώ έχω χαρτί της τράπεζας, στις 29  Δεκεμβρίου το υπόλοιπο 

στη Πρωτοβάθμια Σχολική Επιτροπή είναι 11,5 €, οκευ; Ωραία μέχρι στιγμής λοιπόν. 

Σας ενημέρωσα και σας είπα ότι κύριε Λίτσα δεν υπάρχει πετρέλαιο. Και επειδή δεν 

μου έδιναν χωρίς να κόψω τιμολόγιο, μου είπατε ότι θα βάλουμε με άλλο τρόπο. 

Μπορείτε να βάλετε,  μπορεί ετούτα… Άμεσα έλυσα το θέμα και σε μιάμιση ώρα, είχα 

κανονίσει την Τρίτη το πρωί  να βάλω πετρέλαιο.  

Εσείς, θεωρήσατε σωστό να μας κρεμάσετε στα μανταλάκια στο facebook και 

τελείωσε η υπόθεση. 

 Κύριε Λίτσα δεν κάνουν πολιτική  επάνω στα παιδιά. Δεν κάνουμε. Δουλεύω 35 

χρόνια και ποτέ δεν έχω χρησιμοποιήσει τα παιδιά. Ποτέ κύριε. 

…… 

Ταυτόχρονες ομιλίες εκτός μικροφώνου, οι οποίες είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν.  

…… 

κα Κουτουζή: Την Τρίτη το πρωί ναι.  

Πρόεδρος: Να μιλάει όποιος έχει τον λόγο, δεν έχετε τον λόγο κύριε…. 

κα Κουτουζή: Δεν έχω χάσει τις μέρες καθόλου… 

…… 

Ταυτόχρονες ομιλίες εκτός μικροφώνου, οι οποίες είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν.  
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…… 

Πρόεδρος: Την Τετάρτη μπήκε  το πετρέλαιο. 

κα Κουτουζή: Την  Τετάρτη, Τετάρτη, συγγνώμη κύριε Δημητριάδη. 

…… 

Ταυτόχρονες ομιλίες εκτός μικροφώνου, οι οποίες είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν.  

…… 

Πρόεδρος: Ε ναι μην πετάγεστε όμως, όποιος έχει τον λόγο.  

κα Κουτουζή: Την Τετάρτη το πρωί λοιπόν, μπήκε πετρέλαιο. Όμως, σας 

πληροφορώ ότι, επειδή  συνέχεια συζητώ με τους διευθυντές των σχολείων γιατί είναι 

γνωστοί μου και φίλοι μου και έχουμε μία καθημερινή σχεδόν επικοινωνία. Το μέλημά 

τους δεν ήταν το πετρέλαιο κύριε Δημητριάδη. Ήταν το  ότι δεν υπάρχουν χρήματα 

να κάνουν τις δουλειές τους. Το ότι δεν υπήρχε καθόλου, δεν υπάρχουν καθόλου 

χρήματα να κινηθούν.  Και τους είπα πηγαίντε ψωνίζεται όπως ψωνίζατε  πριν. Και 

θα τα πληρώσουμε μετά, όταν  γίνουν οι σχολικές επιτροπές. 

… Πολύ ωραία. 

κα Κουτουζή: Πάρα πολύ ωραία. Αυτό ήταν το μέλημά τους, κανένας δεν μου είπε 

για πετρέλαιο. Γιατί πετρέλαιο υπήρχε, τώρα γιατί το κάνατε τόσο θέμα δεν μπορώ 

να καταλάβω. Πιστεύω ότι δεν μπορούμε  σε βάρος του παιδιών τώρα, να παίζουμε 

διάφορα παιχνίδια, ποτέ δεν χρησιμοποιούμε τα παιδιά. 

 …… 

Ταυτόχρονες ομιλίες εκτός μικροφώνου, οι οποίες είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν.  

…… 

κα Κουτουζή: Δηλαδή κύριε Δημητριάδη,  ας πούμε ωραία, είσαστε εσείς τώρα  στον 

Πόρο έτσι; Όλα τα χρόνια, που δεν ήσασταν εσείς στον Πόρο, τα παιδιά είχανε 

κρυώσει; 
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Πρόεδρος: Καλά μην μπαίνουμε τώρα σε….  

κα Κουτουζή:  Ή θα κρυώσουν μετά;  0χι.  

κ. Δημητριάδης: Ελπίζω να  μην κρυώνουν…. 

κα Κουτουζή: Όχι, γιατί εγώ είμαι πολύ ευαίσθητη στα θέματα των παιδιών. 

Πρόεδρος: Να μην απαντάμε όλοι μαζί και γίνεται διάλογος. 

κα Κουτουζή: Ζω καθημερινά έξι ώρες την ημέρα μαζί τους και δεν το δέχομαι αυτό. 

κ. Δημητριάδης: Ποιο δεν δέχεστε; 

 κα Κουτουζή: Αυτό, να κατηγορείται  ότι δεν είχαν πετρέλαιο τα σχολεία. Από την 

στιγμή που είχαν πετρέλαιο κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Εσείς είπατε ότι βάλατε την Τετάρτη.  

κα Κουτουζή: Τετάρτη πρωί, ναι. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία εμείς πότε…. 

κα Κουτουζή: Την Τρίτη  βγάλατε εσείς ανακοίνωση, το απόγευμα κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Ακριβώς. 

κα Κουτουζή: Μπράβο, Τετάρτη πρωί βάλαμε, την Τρίτη το μάθαμε κύριε 

Δημητριάδη,  δεν μπορούσαμε να βάλουμε την ίδια στιγμή. 

 κ. Δημητριάδης:  Ωραία. 

κα Κουτουζή: Και να σας πω και κάτι άλλο.  

κ. Δημητριάδης: … (Δεν ακούγεται καθαρά). 

…… 

Ταυτόχρονες ομιλίες εκτός μικροφώνου, οι οποίες είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν.  

…… 
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κα Κουτουζή: Όχι, όχι, όχι να τελειώσω. Να  πω και κάτι άλλο. Εεεε  από ότι 

πληροφορήθηκα εγώ, έτσι και εσείς όταν σας ενημέρωναν για πετρέλαιο μετά από 2-

3 μέρες βάζατε, ποτέ άμεσα μου είπαν. 

Πρόεδρος: Να προχωρήσουμε. 

κα Κουτουζή: Τώρα λοιπόν ας τελειώνουμε το θέμα αυτό.  

κ. Δημητριάδης: Για να μην διακόψω την κα Κουτουζή, αν τελείωσε.  

Πρόεδρος: Αλλά λίγο σύντομα για να προχωρήσουμε. 

κ. Δημητριάδης: Εμείς είχαμε ενημερώσει τον Δήμαρχο, όλο το Δημοτικό Συμβούλιο, 

την Παρασκευή που λείπατε.  

κα Κουτουζή: Ναι, ότι δεν υπήρχε πετρέλαιο. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, λείπατε από το Συμβούλιο… Αν δεν σας το είπανε είναι ένα 

θέμα. 

κα Κουτουζή: Μου το είπανε κύριε Δημητριάδη.  

κ. Δημητριάδης: Αλλά λέτε πριν, με κατηγορείται για  ανακρίβειες… 

κα Κουτουζή: Ναι, ανακρίβειες.  

κ. Δημητριάδης: Ποια ήταν η ανακρίβεια;  

κα Κουτουζή: Το ότι υπήρχε πετρέλαιο στο σχολείο κύριε Δημητριάδη.  

κ. Δημητριάδης: Το καλοριφέρ ήταν κλειστό. Πέρασαν δύο μέρες ψύχους που 

είσαστε τόσο ευαίσθητη. Δευτέρα, Τρίτη με έκτακτα δελτία της ΕΜΥ …. 

……… 

Πρόεδρος: Λοιπόν, για να βοηθήσω τη συζήτηση.  

κ. Δημητριάδης: Με θερμοκρασίες… 

Πρόεδρος: Για να βοηθήσω τη συζήτηση, εσείς είπατε…  

κ. Δημητριάδης: Να ολοκληρώσω λίγο την τοποθέτηση μου.  
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Πρόεδρος: Όπως ο κ.  Χρήστος λίγο  βοήθησε πριν… για να προχωρήσουμε.  

κ. Δημητριάδης: Ναι, πέστε. 

Πρόεδρος: Εσείς είπατε ότι δεν υπάρχει πετρέλαιο, το είπατε την Παρασκευή στο 

Δημοτικό Συμβούλιο, στο Συμβούλιο του Δημαρχείου. Το θέμα μας είναι ότι πετρέλαιο 

υπήρχε. Αυτή είναι η διαφορά. Το ότι δεν το άνοιγαν, γιατί  φοβόντουσαν μην 

εξαντληθεί  ή για να μην πάρει αέρα ο καυστήρας ή  δεν ξέρω εγώ για ποιον άλλο 

λόγο, είναι ένα άλλο θέμα.  

Πετρέλαιο υπήρχε και προστέθηκε την Τετάρτη το πρωί, αφού ήρθε η  επίσημη 

ενημέρωση την Τρίτη. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. 

Πρόεδρος: Αυτό είναι λοιπόν η σύνοψη, ευχαριστώ.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία, ωραία, η θέση σας λοιπόν, για να ξεκαθαρίσουν  λίγο τα 

πράγματα, είναι  ότι ο λόγος που ήταν κλειστά τα καλοριφέρ, δεν αμφισβητείτε ότι δεν 

δούλευαν τα καλοριφέρ Δευτέρα και Τρίτη. Ξέρετε ότι για να το λέω για το Γυμνάσιο 

κα Κουτουζή... 

κα Κουτουζή: Να σας πω και εγώ λίγο.  

κ. Δημητριάδης: Η κόρη μου και η κόρη του κυρίου Λίτσα και όλες οι τάξεις σχεδόν 

που έχουν περάσει από τα χέρια σας, μπορείτε να ρωτήσετε και τα  παιδάκια αν δεν 

πιστεύετε εμένα. Κρυώνανε  Δευτέρα και Τρίτη με κλειστά καλοριφέρ. Και το ίδιο 

συνέβαινε τις ίδιες μέρες και στο Λύκειο. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν φωτογραφίες. 

κ. Δημητριάδης: Η ανακοίνωση μου ήταν πάρα πολύ προσεκτική  την Τρίτη, γιατί με 

κατηγορείται για ανακρίβειες, αλλά ίσως δεν έχετε διαβάσει καλά την ανακοίνωση. 

Λέει λοιπόν, τα καλοριφέρ ήταν κλειστά και έκανε πολικό ψύχος. Και οι καθηγητές 

δίναν την εξήγηση ότι είναι κλειστά επειδή δεν υπάρχει πετρέλαιο. Και ότι δεν έχει 

γίνει  η παραγγελία πετρελαίου. Αυτή ήταν η εξήγηση των καθηγητών. Εφόσον 

λοιπόν εσείς βγάζετε τελικά ότι οι Διευθυντές  δεν λέγαν την αλήθεια ή οι καθηγητές  

και οι Διευθυντές. Γιατί υπάρχει και έγγραφο σίγουρα, που λέει ότι δεν υπάρχει 
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πετρέλαιο και τελείωσε του ενός σχολείου. Τι να σας πω, μπορεί να μην είπαν αλήθεια 

οι δύο Διευθυντές.  

Πρόεδρος: Δηλαδή, εσείς μεταφέρατε… 

κ. Δημητριάδης: Μη με κατηγορείτε εμένα για ανακρίβειες…  

Πρόεδρος: Δηλαδή, εσείς μεταφέρατε  στο facebook κάτι που σας είπε κάποιος 

χωρίς να το διασταυρώσετε.  

κ. Δημητριάδης: … εεε, βέβαια,  το διασταύρωσα. 

Πρόεδρος: Πως το διασταυρώσατε; Υπήρχε ή δεν υπήρχε;  

κ. Δημητριάδης: Τι να διασταυρώσω; 

Πρόεδρος: Αυτό, λέγατε. Υπήρχε ή δεν υπήρχε πετρέλαιο; 

κ. Δημητριάδης: Μετέφερα ακριβώς και ενημέρωσα και γνωστοποίησα και δημόσια 

ότι  δεν δούλευαν τα καλοριφέρ. Η εξήγηση ήταν ότι δεν υπήρχε πετρέλαιο. Είναι 

ακριβέστατο.  

Πρόεδρος: Χωρίς να το διασταυρώσετε.  

κ. Δημητριάδης: Τι να διασταυρώσω; 

κα Κουτουζή: Κύριε Δημητριάδη να πω  κάτι… 

κ. Δημητριάδης: Τι να διασταυρώσω ; 

κα Κουτουζή:  Να πω κάτι,  όταν ρώτησα… 

κ. Δημητριάδης: Δεν υπάρχει θέμα διασταύρωσης. Ούτε εσείς το  αμφισβητείται 

αυτό,  ότι δεν λειτουργούσαν τα καλοριφέρ.  

κα Κουτουζή:  Να πω εγώ  τώρα, σε αυτό επάνω…  

Πρόεδρος:  Ωραία ένας – ένας. Ένας - ένας σας παρακαλώ, μην παίρνετε τον λόγο 

έτσι….  
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κ. Δημητριάδης:  Αμφισβητείτε την εξήγηση ότι είπαν ότι δεν υπάρχει πετρέλαιο. 

Ούτε αυτό το αμφισβητείτε. Το μόνο που λέτε, ότι έλεγαν ψέματα  ο  Λυκειάρχης και 

ο Γυμνασιάρχης, που αν έλεγαν μην κατηγορείτε εμένα για  ανακρίβειες.  

Πρόεδρος:  Ωραία  ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης: Και να πω και κάτι για να τελειώσω, που πραγματικά δεν έχω να 

πω και πολλά για το θέμα.  

 Για τη Σχολική Επιτροπή, ίσως πάλι δεν έχετε καταλάβει. Δεν θέλω να αφήνω  ότι 

κάνω μάθημα. Τα χρήματα που υπήρχαν στην τελευταία κατανομή του 2023, αν 

βρίσκατε να είναι  στο ταμείο, θα έπρεπε να βγείτε εδώ και να μας καταγγείλετε. Και 

να λέγατε ο Δημητριάδης, ο Δήμαρχος και ο Λίτσας ο αρμόδιος των Σχολικών 

Επιτροπών δεν διέθεσαν τα χρήματα αυτά για το ‘23.  Τα χρήματα αυτά είναι για το  

‘23 και ας πούμε δεν είχαν παραγγείλει πετρέλαιο. Δεν είχαν βάψει το σχολείο, δεν 

τα μοίρασαν στα σχολεία τα λεφτά, στις ανάγκες τους και τα κράτησαν σε έναν 

τραπεζικό λογαριασμό. 

Το γεγονός ότι  29/12,  για να μην παρασύρεται ο κόσμος, ήταν μόνο 11 ευρώ, είναι 

απόδειξη ότι καλύφθηκαν στο μέγιστο οι  ανάγκες,  με την εκμετάλλευση όλων των 

χρημάτων που είχαν στη διάθεση τους οι  σχολικές επιτροπές.  

Πρόεδρος:  Όχι, όχι συγνώμη Ελένη, συγνώμη, συγγνώμη να μιλήσει.  

κ. Δημητριάδης:  Για το πρώτο τρίμηνο του 2024 θα γίνει, αν δεν έχει γίνει ήδη. 

Πρόεδρος:  Εντάξει.  

κ. Δημητριάδης:  Η κατανομή των χρημάτων. 

Πρόεδρος:  Θα δούμε τώρα το  ’24.  

κ. Δημητριάδης: Και αν η Σχολική Επιτροπή ακόμα δεν έχει ξεκινήσει να διαθέτει 

αυτά τα χρήματα, εκεί λοιπόν είναι η ευθύνη που λέμε ότι έχουμε φτάσει σήμερα.  

Πρόεδρος:  Εντάξει ολοκληρώστε, ολοκληρώστε.  

κ. Δημητριάδης: Είναι 6 του μηνός και δεν έχετε διορίσει ακόμα Σχολικές Επιτροπές. 
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Πρόεδρος: Καλά και οι Σχολικές Επιτροπές τα προηγούμενα χρόνια Φεβρουάριο 

γινόντουσαν. 

κ. Δημητριάδης:  Οι Σχολικές Επιτροπές και  τα σχολεία και  οι Διευθυντές που 

ανησυχούν. 

Πρόεδρος:  Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ.  

κ. Δημητριάδης:  Θα πάρουν τα χρήματα αυτού του τριμήνου του  ’24.  

Πρόεδρος:  Ωραία, προχωράμε.  

κ. Δημητριάδης:  Τα οποία είναι τα χρήματα του…  

Πρόεδρος:  Το λόγο έχει ο Κ. Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Εντάξει, λοιπόν για να τελειώνουμε. Κύριε Δημητριάδη δεν θα σας 

κατηγορούσαμε αν είχατε χαλάσει τα χρήματα και είχε πετρέλαιο. Τον Νοέμβρη μήνα 

έκανε  35 βαθμούς, μας χάλασαν οι ελιές  και χάσαμε το εισόδημά μας. Το Δεκέμβριο 

μέχρι τις 20, έκανε 20 βαθμούς, έκλεισαν τα σχολεία. Το Γενάρη άνοιξαν στις 8. Και 

μέσα σε είκοσι μέρες δηλαδή, εξαντλήθηκε το πετρέλαιο που είχατε βάλει  με τα 

τελευταία χρήματα, που πήρανε οι Σχολικές Επιτροπές. 

κ. Δημητριάδης:  Παραγγέλνεις ξανά.  

Δήμαρχος:  Και μείναν και τα σχολεία από χαρτί, που πήγαν τα λεφτά τα τελευταία ; 

κ. Δημητριάδης:  Παραγγέλνεις  ξανά. 

Πρόεδρος:  Δεν έχετε τον λόγο παρακαλώ ένας -  ένας. 

Δήμαρχος:  Καταλαβαίνετε που το πάμε. 

κ. Δημητριάδης:  Δεν ξέρω που το πάτε.  

Δήμαρχος:  Και σας είπα για να τελειώνουμε,  τα σχολεία είχανε πετρέλαιο. Οι 

καθηγητές,  δεν ξέρω από άλλες περιπτώσεις που είχαν συμβεί,  φοβόντουσαν 

μήπως πάρει  αέρα ο λέβητας. Έχουμε φωτογραφικό υλικό το έχω καταθέσει.  
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Το Γυμνάσιο είχε 80 με 90 λίτρα πετρέλαιο που επαρκούσε για 4-5  ημέρες και δύο 

κλιματιστικά σε κάθε αίθουσα. Χάνουμε μισή ώρα τώρα για ένα θέμα, που θέλετε να 

το κάνετε θέμα.  

κ. Δημητριάδης:  Εσείς κύριε Κουτουζή  το κάνατε θέμα.  Εγώ δεν το έθιξα, εσείς το 

θίξατε εδώ πέρα.  

Πρόεδρος:  Συγγνώμη, συγγνώμη δεν έχετε τον λόγο κύριε Δημητριάδη.  

κ. Δημητριάδης:  Εσείς το θίξατε εδώ πέρα.  

Πρόεδρος:  Δεν έχετε… δεν έχετε το λόγο. 

κ. Δημητριάδης:  Και μου λέτε γιατί το συζητάμε. 

Πρόεδρος:  Δεν έχετε το λόγο.  

κ. Ρούσσος:  Συγγνώμη.  

Πρόεδρος:  Ο κ. Ρούσσος.  

κ. Ρούσσος:  Την Τετάρτη το πρωί εγώ έβαλα πετρέλαιο με τον κύριο Μέλλο. Και 

πάω να βγάλω φωτογραφία τον καυστήρα να δω αν είχε πετρέλαιο. Και το υλικό που 

έχουμε καταθέσει είναι από μένα οι φωτογραφίες. Και ο καυστήρας δούλευε. 

κα Κουτουζή:  Τα γνωρίζουμε  όλα αυτά.  

Πρόεδρος:  Λοιπόν το θέμα ολοκληρώθηκε, το έχουμε εξαντλήσει νομίζω. Θα 

προχωρήσουμε.  

……………… 

Ομιλίες εκτός μικροφώνου όπου είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………….. 

Πρόεδρος:   Προχωράμε στα θέματα μας.  

κ. Λίτσας: ….. Για να μιλήσω  σχετικά στον κύριο Κουτουζή, σχετικά με αυτό που 

είπατε. Εμείς βάλαμε 500 € τον  Νοέμβρη σε όλα τα σχολεία. Συμφωνούμε;  Χαρτικά 

υπήρχαν μέχρι 30/12 του ’24, του ’23, συγγνώμη.  Αν σαφώς δεν το λειτουργήσαν 

όπως θα έπρεπε ή  οι καιρικές συνθήκες δεν επιτρέπαν τη λειτουργία, δεν μπορούμε 
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να κάνουμε κάτι άλλο. Τα λεφτά εξαντληθήκανε σε όλες τις  ανάγκες.  Και αν οι  

συνάδελφοι έχουν κάποιο παράπονο να το κάνουν εγγράφως. Τώρα αφήνετε  

υπονοούμενα ότι μπορούμε να έχουμε αφήσει κάπου αλλού λεφτά ,δεν  έχουνε 

χαρτιά, αυτά συνήθως 31/12  εξαντλούνται. Και με τη νέα σεζόν, με το νέο σχολικό 

έτος ξεκινάμε εκ νέου. 

  … Ολιγόλεπτη διακοπή …. 

Πρόεδρος:  Ωραία, κύρια Ελένη μην παίρνετε το λόγο έτσι σας παρακαλώ.… Μισό 

λεπτό, υπάρχει κάποιος άλλος εδώ μέσα που θέλει να τοποθετηθεί σε αυτό το θέμα; 

κα Κουτουζή:  Γιατί να μην τοποθετηθεί;  

Πρόεδρος:  Παρακαλώ.  

………. 

Άτομο από το κοινό παίρνει το λόγο, αλλά δεν ακούγεται καθόλου και είναι αδύνατη 

η απομαγνητοφώνηση.  

………………………… 

Πρόεδρος:  Ελάτε σε ένα μικρόφωνο σας παρακαλώ.  

κα Βογιατζή (Διευθυντήρια Β΄ Δημ. Σχολ.):  Εντάξει έχω αρκετά δυνατή φωνή έτσι 

και αλλιώς, σας ευχαριστώ. Καλησπέρα σε όλους, καλή επιτυχία σε όλους, σε όλες, 

τις εργασίες και ως αντιπολίτευση στην ομάδα και  για την καινούργια ομάδα της 

δημοτικής αρχής.  

Εγώ, καινούργια διευθύντρια φέτος, θα ήθελα να πω μερικά πράγματα. Γιατί 

πραγματικά, κρατήθηκα για να μην πάρω θέση στο facebook, γιατί δεν  θεωρώ σωστό 

να το κάνω αυτό.  

Δικό μου προσωπικό παράπονο, όταν διάβασα στο facebook, ότι δήθεν δεν 

υπάρχουν λεφτά στα ταμεία.   

Δεν υπάρχουν λεφτά, παρόλο που άναψα τα καλοριφέρ  αυτές τις δύσκολες μέρες. 

Δεν ανήκω δηλαδή σε αυτή την κατηγορία των συναδέλφων από το Γυμνάσιο και το 

Λύκειο.  Και είχαμε όντως κάποιο πετρέλαιο.  Δεν σας κρύβω ότι έκανα πολύ μεγάλη  

οικονομία.  Δηλαδή, άναψα το πετρέλαιο μόνο τις μέρες τις λίγες αυτές, που είχε πάρα 
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πολύ κρύο. Τις άλλες χρησιμοποιούσαμε το κλιματιστικό. Και δεν έκανα οικονομία 

γιατί από τσιγκουνιά, αλλά γιατί πραγματικά  δεν υπήρχαν χρήματα.  

Ο κ. Χρήστος, που είχαμε και πολύ καλή συνεργασία, δεν έχω κάτι ας πούμε  με τον 

κύριο Χρήστο, ίσα ίσα. Ο κ. Λίτσας μας έδωσε την τρίτη δόση του 2023  όταν άνηκαν 

τα σχολεία.  Δε μας την έδωσε βασικά, αλλά μας είπε ότι αναλογούν τα ποσά που 

αναλογούν. Συγκεκριμένα στο δικό μας Δημοτικό, 1200€. Και περιμέναμε όλοι  την 

τέταρτη δόση. Η τέταρτη δόση θα ερχόταν, όπως έρχεται κάθε χρόνο, πριν τα 

Χριστούγεννα.  

Μαζευτήκαμε κάποια στιγμή, να μας ενημερώσει ο κ. Λίτσας, ότι δεν υπάρχουν 

χρήματα να ξοδέψουμε για την τέταρτη δόση.   Ενώ εμείς περιμέναμε πως και πως 

να έρθει η τέταρτη δόση, γιατί  καταλαβαίνετε ότι τα λειτουργικά έξοδα ενός σχολείου 

είναι αρκετά.  Δηλαδή  πραγματικά είναι πολλά και δεν φτάνουν έτσι κι αλλιώς. Οι  

οποίες δόσεις, σας ενημερώνω, ότι ήταν πιο μικρές από άλλες χρονιές έτσι κι αλλιώς. 

Έτσι κι αλλιώς λόγω των συνολικών χρημάτων που θα ερχόταν. 

Περιμέναμε λοιπόν εναγωνίως την τέταρτη δόση, γιατί είχαμε να κάνουμε γιορτές 

χριστουγεννιάτικες και τα έξοδα είναι περισσότερα. Και ενημερωθήκαμε ότι δεν 

υπάρχουν χρήματα να ξοδέψουμε για τέταρτη δόση, γιατί αυτά τα χρήματα θα 

πήγαιναν σε  μάστορες, πετρέλαιο και τα λοιπά.  

Αν  κάνω λάθος ή κάτι δεν θυμάμαι καλά ας με διορθώσει ο κ. Λίτσας.  

Οπότε, καταλαβαίνετε ότι είμαστε, περιμένουμε την τέταρτη δόση. Δεν ήρθε, τώρα 

περιμένουμε την πρώτη δόση του  ’24.  Που επίσης όταν έρθει, θα πρέπει να την ε… 

δηλαδή ήδη τα χρωστάμε.  Δηλαδή, εγώ χρωστάω αυτή τη στιγμή το χαρτί υγείας, το 

toner με πολύ, πολύ τσιγκουνιά. Οπότε όπως καταλαβαίνετε, πώς να μην κάνουμε 

οικονομία.  Και μάλιστα οικονομία σε  μέρες που έκανε, δηλαδή  που έκανε ζέστη, 

αλλά τα παιδιά δεν κρύωναν γιατί είχαμε τα κλιματιστικά.  Όταν λοιπόν, στο facebook 

βλέπω με τα μάτια μου, ότι η  δικαιολογία είναι, δήθεν ότι δεν υπάρχουν χρήματα.  

Αυτό είναι πέρα για πέρα λάθος, ποιο δήθεν;  Δηλαδή, εμείς έχουμε χρήματα οι  

διευθυντές και δεν τα ξοδεύουμε για το καλό των παιδιών; 

Σας πληροφορώ όλους σας, ότι όλοι μαζί είμαστε φιλότιμοι. Γιατί πραγματικά, όταν 

έχει να κάνει με παιδιά και το χέρι μας βάζουμε στην τσέπη μας και πολλά άλλα 
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κάνουμε και δεν θα το έλεγα εδώ μπροστά σε όλους. Αλλά δεν έχω να χωρίσω τίποτα, 

ίσα  ίσα μου είστε όλοι συμπαθείς, όλοι συμπαθείς αλλά ανακρίβειες δεν θέλω να 

ακούγονται.  

Δηλαδή, πραγματικά τέτοιο άδειασμα για τους Διευθυντές, με συγχωρείτε πάρα πολύ, 

αλλά  εγώ προσωπικά θίγομαι.  

κ. Δημητριάδης: Να μιλήσω επί προσωπικού, μάλλον, γιατί μάλλον  αναφέρεστε…  

Πρόεδρος:  Συγγνώμη,  θέλετε να τοποθετηθείτε επί ποιανού πράγματος;  

κ. Δημητριάδης: Για την ανακοίνωση, αναφέρεστε στη δική μου ανακοίνωση 

προφανώς. Η οποία όμως δεν αναφέρεται στο δικό σας σχολείο Όλγα. Αναφέρεται 

στο Γυμνάσιο και στο Λύκειο.  Άρα  που είναι η ανακρίβεια, υπάρχει μία ανακρίβεια 

ότι…. Έρχεστε και τοποθετήστε εδώ, κατηγορώντας εμένα για ανακρίβεια,  για  

ανακοίνωση που δεν αφορούσε το δικό σας σχολείο.  

Πρόεδρος:  Μα τα χρήματα … 

κα Βογιατζή (Διευθυντήρια Β΄ Δημ. Σχολ.): Νομίζω ότι τα χρήματα των Σχολικών 

Επιτροπών και η τέταρτη δόση,  ότι αφορούσε όλες τις σχολικές μονάδες. 

κ. Δημητριάδης:  Και βέβαια.  

κα Βογιατζή (Διευθυντήρια Β΄ Δημ. Σχολ.):  Και όχι μόνο τη δική μου.  

κ. Δημητριάδης:  Είπατε μόνη  σας ότι,  αντί να σας έρθουν λεφτά, ας πούμε για τις 

χριστουγεννιάτικες εκδηλώσεις ή κάτι άλλο, πήγε η τέταρτη δόση στο  να καλύψει τις  

ανάγκες  πετρελαίου του τριμήνου του τελευταίου  του  ‘23 και της κάλυψε. 

Για το  ‘24 μιλάμε τώρα,  έχουμε πάει στο 24.  Μιλάμε για καινούργια κατανομή, για 

καινούργια χρήματα, για καινούργια δημοτική αρχή, για καινούρια περίοδο. Που είπα 

ότι η εξήγηση για το Γυμνάσιο και το Λύκειο.  Δεν αναφέρθηκα ούτε στο Β’ Δημοτικό, 

ούτε στο Ά, ούτε  είπα ποτέ ότι δεν λειτουργούσαν  τα καλοριφέρ. 

Πρόεδρος:  Εντάξει, μην επαναλάβουμε πάλι τα ίδια κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης:   Ακριβέστατος ήμουνα. 

Πρόεδρος:  Ωραία θέλει κάποιος…  
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κα Βογιατζή (Διευθυντήρια Β΄ Δημ. Σχολ.): Συγγνώμη, μπορώ να πω κάτι λίγο 

ακόμα. Το πετρέλαιο της τέταρτης δόσης ήταν τα 500 €. Η τέταρτη  δόση δεν ήταν 

500€ μόνο, αλλά εν πάση περιπτώσει είναι άλλοι κωδικοί από ότι ξέρω για τα έξοδα 

τα κατασκευαστικά και τα τέτοια  και άλλοι  για τα λειτουργικά. Εν πάση περιπτώσει, 

το θέμα είναι ότι όντως τα σχολεία δεν έχουν χρήματα στη διάθεση τους για να τα 

διαθέσουν, αυτό να κρατήσουμε ότι δεν υπάρχουν.  

κ. Λίτσας:   Εεε ναι να μιλήσω εδώ, για να συμπληρώσουμε για να μην αφήνουμε. 

Εννοείται  ότι εφόσον κάναμε 5.000 έξοδα, στο σχολείο σας συγκεκριμένα, είτε για 

βαψίματα, είτε για προστατευτικά στις μπασκέτες, είτε για χαρτικά, είτε για πετρέλαιο, 

είτε για service και πιστοποίηση. Όλα αυτά ξεπεράσανε πολύ περισσότερο τα 2.000, 

που  ενδεχομένως είτε τα  1.200 που αντιστοιχούσαν σε σας. Άρα έπρεπε να γίνει…. 

Πρόεδρος:  Κύριε Χρήστο εντάξει, να το ολοκληρώσουμε λίγο. Γιατί το έχουμε 

εξαντλήσει πολύ το θέμα.  

 

Μιλάει η  κα Βογιατζή χωρίς μικρόφωνο και δεν ακούγεται ώστε να είναι εφικτή η  

απομαγνητοφώνηση.  

κ. Λίτσας:  Εεε ναι  κα Βογιατζή είπαμε.  Τελειώσανε 31/12  καλύψαμε όλες τις 

ανάγκες των σχολείων … 

Μιλάνε ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο ο Κ. Λίτσας κι η κα Βογιατζή και αυτό κάνει 

αδύνατη την απομαγνητοφώνηση. 

Πρόεδρος:  Ευχαριστούμε πάρα πολύ για την τοποθέτηση σας. 

……… 

κα. Κουτουζή: … 

Πρόεδρος:  Όχι  κα Κουτουζή, δεν θα πείτε. Θα προχωρήσουμε. 

Πρόεδρος:  Έχετε κάτι για το συγκεκριμένο θέμα;  

κ. Γκιων:  ... Ναι.  

Πρόεδρος:  Ορίστε.  
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κ. Γκιων: Επειδή έτυχε να κάνω 35 χρόνια Πρόεδρος  Σχολικών Επιτροπών  και 

Γυμνασίου και Λυκείου και πολλές φορές και της Πρωτοβάθμιας,  ουδέποτε στα 

χρονικά έκλεισε ισολογισμός μηδενικός, δηλαδή να βρεθεί η Σχολική Επιτροπή χωρίς 

χρήματα. Τα χρήματα προϋπολογίζονται από την αρχή του έτους. Και το πρώτο 

πράγμα που κάνει ο Πρόεδρος  και γενικά… 

κ. Λίτσας:  … 

Πρόεδρος:  Να ολοκληρώσει κύριε Λίτσα. Περιμένετε.  

κ. Λίτσας:  Δεν μίλησα.  

κ. Γκιων:  Ο Πρόεδρος  και γενικά η Σχολική Επιτροπή είναι τα πάγια έξοδα που το 

βασικότερο είναι το πετρέλαιο. Ουδέποτε η Σχολική Επιτροπή έβαλε 500 € Οκτώβριο 

μήνα. Το λιγότερο που έβαζε ήταν 1.000 λίτρα, με σημερινή τιμή 1.800€.  Όσο δε  δεν 

υπήρχαν χρήματα γιατί έγιναν  κάποιες εργασίες, οι  εργασίες δεν ανήκουν στα 

λειτουργικά. 

Για τις εργασίες υπάρχει ειδικό κονδύλι, που είναι τα έξοδα συντήρησης και 

επισκευών. Τα χρήματα τα λειτουργικά πηγαίνουν σε σταθερά πάγια έξοδα. 

Και σας λέω 35 χρόνια ποτέ κανένα σχολείο δεν έμεινε από πετρέλαιο.  

Και σε μνημονιακές εποχές, σε δύσκολους καιρούς, που δεν υπήρχαν χρήματα, 

πήγαινα και έπαιρνα πίστωση ή από τον Μέλλο ή από τον κύριο Ηλιάδη … και  όταν 

έπαιρνα χρήματα…Πάντως δε μένανε από πετρέλαιο τα σχολεία.  

Πρόεδρος:  Εντάξει, ευχαριστούμε.  

κ. Γκιων: Η ευθύνη δεν είναι της σημερινής δημοτικής αρχής. Είναι της 

προηγούμενης. Έπρεπε να ήταν  γεμάτα πετρέλαιο. 

Πρόεδρος:  Εντάξει ευχαριστώ. 

κ. Δημητριάδης:  Η πίστωση ισχύει μόνο για εμάς, η τωρινή δεν μπορούσε να πάρει 

με πίστωση να παραγγείλει. 

Πρόεδρος:  Κύριε Δημητριάδης σας παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης:  Δεν μπορούσε η τωρινή να πάρει  με πίστωση…  
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Πρόεδρος:  Κύριε Δημητριάδη σας παρακαλώ, σας παρακαλώ. 

κ. Γκιων:  Δικό σας θέμα ήτανε. 

Πρόεδρος:  Κύριε Γκιων δεν θα κάνουμε διάλογο. 

κ. Λίτσας:  Να απαντήσω.  

Πρόεδρος: Ναι κύριε Λίτσα εσείς και τελειώσαμε, δεν υπάρχει άλλη τοποθέτηση, 

τελική του κυρίου Λίτσα. 

κ. Λίτσας:  Ωραία, σχετικά με αυτό που είπε ο κύριος Γκιων. Όταν αφήσατε εσείς 

κύριε Γκιων  το ’19, ούτε  ισολογισμό, ούτε απολογισμό και μου αφήσατε εσείς, εμένα 

προσωπικά σαν Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου, 3.500€  χρέος Επιτροπής, που 

δεν ήταν ακόμα ούτε τέλος της σεζόν. Εγώ δεν έχω αφήσει χρέος τόσο μεγάλο, 

υπάρχει ….  

κ. Γκιων: … 

κ. Λίτσας:  Τι ψεύδομαι;  Τα έχουμε ξαναπεί κύριε Γκιων.  

Πρόεδρος:  Σας παρακαλώ, μην κάνουμε διάλογο.  

…….. 

Μιλάει ο κύριος Γκιων εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

……. 

Πρόεδρος:  Κύριε Γκιων, κύριε Γκιων, σας παρακαλώ κύριε Γκιων.  

κ. Γκιων: Τι χρέος, αφού δεν υπήρχαν χρήματα…  

Πρόεδρος:  Τελείωσε μην το συζητάμε, ολοκληρώθηκε το θέμα, τελείωσε. 

Μιλάνε ταυτόχρονα ο κ. Γκιων και ο κ. Λίτσας εκτός μικροφώνου και αυτό κάνει 

αδύνατη την απομαγνητοφώνηση. 

Πρόεδρος:  Ολοκληρώθηκε το θέμα, προχωράμε. Κύριε Λίτσα προχωράμε.  

Πρόεδρος:  Υπάρχει άλλο θέμα για ανακοίνωση; Υπάρχει άλλο θέμα;   

Πρόεδρος:  Η κα Κανατσίδη. 
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κα Κανατσίδη:  Λοιπόν, εντελώς διαφορετικό το κλίμα τώρα. Όλοι φαντάζομαι έχετε 

ακούσει στις ειδήσεις για το νέο δικαστικό χάρτη, δηλαδή για την προοπτική να 

κλείσουν τα Ειρηνοδικεία της χώρας.  

Αυτό είχε ξανασυμβεί παλαιότερα επί Στρατηγού, επί δημαρχίας  κυρίου Στρατηγού. 

Και είχαν γίνει κάποιες εισηγήσεις και υπομνήματα στους αρμόδιους υπουργούς και 

στους βουλευτές της περιοχής. 

Λοιπόν αυτή τη στιγμή ….συγγνώμη … αυτή τη στιγμή έχουμε μπροστά μας ένα 

σχέδιο, το οποίο έχει δύο προοπτικές. Ή να κλείσουν τα Ειρηνοδικεία ή να 

αναβαθμιστούν, δηλαδή να  γίνουν Περιφερειακά Πρωτοδικεία.  

Θα ήθελα λοιπόν να κάνετε ότι μπορείτε για αυτή την προοπτική. Αν κλείσουν τα 

Ειρηνοδικεία, ξέρετε πολύ καλά ότι είναι μεγάλη ταλαιπωρία για τους δημότες του 

Πόρου και όλης της περιοχής, Τροιζηνίας και Μεθάνων. Και επίσης οικονομική ζημιά, 

γιατί εκείνες τις ημέρες των δικαστηρίων έρχονται δικηγόροι, πηγαινοέρχεται κόσμος 

να πάνε καφετέριες, έτσι, βάρκες, ταξί, όλα αυτά.  

Λοιπόν θα είναι μία καταστροφή κοινωνική και οικονομική και θα ήθελα να δείτε τι 

μπορείτε να κάνετε   για την προοπτική του Περιφερειακού Πρωτοδικείου, για να μην 

κλείσουν τα Ειρηνοδικεία. Εδώ σε πρώτη φάση φαίνεται ότι θα μας κλείσουν . Κάντε 

ότι μπορείτε για να σταματήσετε αυτό το γεγονός. Αυτά…  

Πρόεδρος:  Νομίζω ότι όλοι συμφωνούμε ότι πρέπει να κάνουμε ό,τι μπορούμε για 

να παραμείνει το Ειρηνοδικείο εδώ και νομίζω ότι είμαστε σε……κι εσείς  αν έχετε 

από τη θέση σας να προτείνετε κάτι παραπάνω να βοηθήσουμε όλοι σε αυτές τις 

ενέργειες …. 

κα Κανατσίδη:  Ότι θέλετε, είμαι στη διάθεση σας. 

Πρόεδρος:  Ο λόγος στον…. Πρέπει να κάνουμε ένα πλάνο ενεργειών.  

κα Κανατσίδη: Να σημειώσω ότι, δεν είναι προσωπικό το θέμα. Εγώ 

συνταξιοδοτούμαι τον Ιούνιο οπότε δεν αφορά εμένα, αφορά τον τόπο.  

Πρόεδρος:  Ο λόγος στον κύριο Δήμαρχο. 

Δήμαρχος:  Ναι, έχουμε ενημερωθεί. Όχι επισήμως και εγγράφως από κανέναν, από 

ότι ακούγεται γενικά.  Έχω ρωτήσει σε κάποιους γνωστούς στον Πειραιά στις  
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κεντρικές υπηρεσίες, Πράγματι υπάρχει αυτό το ενδεχόμενο. Ζητήσαμε πληροφορίες 

να μας πουν τι βλέπουν και τι προβλέπουν. Δεν μου είπε κανείς τίποτα κι ούτε κανείς 

μου είπε για το Περιφερειακό Πρωτοδικείο, όπως είπατε.  

Θα το ρωτήσω πάλι και αυτό και αν  είναι θα κάνουμε ότι μπορούμε. Σίγουρα  να 

κρατήσουμε εδώ το δικαστήριο στον Πόρο, για να μην ταλαιπωρείται ο κόσμος. 

Όμως, έχω την αίσθηση ότι, όπως προχωράει η ψηφιοποίηση των υπηρεσιών  του 

κράτους  γενικά και αυξάνουμε τους κωδικούς στις ψηφιακές υπηρεσίες,  θα είναι 

δυσκολότερο αυτή τη φορά από την περασμένη φορά. 

Δυσκολότερο να  παραμείνει, εάν βγει μια  απόφαση κεντρική. Ψηφιοποιούνται όλα. 

κα Κανατσίδη:  Γι’ αυτό μίλησα για Περιφερειακό Πρωτοδικείο.  

Υπάρχει προοπτική, επειδή υπάρχει ένα Ειρηνοδικείο στις Σπέτσες, ένα Ειρηνοδικείο 

στα Κύθηρα και  η Ύδρα ανήκει σαν αρμοδιότητα στο Ειρηνοδικείο της Αίγινας που 

αυτό είναι….. Δηλαδή θα μπορούσε να έρθει το νησί της Υδρας, των Σπετσών, των 

Κυθήρων, η Τροιζηνία και τα Μέθανα στον Πόρο. Είναι αρκετός ο πληθυσμός για να 

δικαιολογήσει ένα Περιφερειακό Πρωτοδικείο. Γιατί από ό,τι φαίνεται η Αίγινα  και η 

Σαλαμίνα θα πάνε στον Πειραιά, είναι πολύ κοντά στον Πειραιά.  

Έλεγα αυτό… αυτό να παλέψουμε, γιατί μόνο του το Ειρηνοδικείο δεν πρόκειται να 

μείνει.  

Πρόεδρος: Εντάξει  κα Κανατσίδου και θα ζητήσουμε και τη βοήθεια του Δημοτικού 

Συμβουλίου αν παραστεί ανάγκη για κάποιο  ψήφισμα.  

Πρόεδρος: Ωραία, επομένως θα προχωρήσουμε στα θέματα της ημερήσιας 

διάταξης.  

 

ΘΕΜΑ 1ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΑΠΕΥΘΕΙΑΣ ΜΕΤΑΔΟΣΗΣ ΤΩΝ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΕΩΝ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ. 

Πρόεδρος: Πρώτο θέμα, έγκριση απευθείας μετάδοσης των συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου εισηγητής ο κ. Δήμαρχος.  
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Δήμαρχος: Σύμφωνα με την παράγραφο 8, της υπ’ αριθμού 88 εγκυκλίου του 

ΥΠ.ΕΣ., η απευθείας μετάδοση των συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου είναι 

θεμιτή, προκειμένου να παρέχεται η μετάδοση της μέγιστης δημοσιότητας στο 

πλαίσιο της αρχής της διαφάνειας. Εφόσον έχει ληφθεί από αυτό προηγούμενη 

σχετική απόφαση να ενημερωθούν όλοι οι παριστάμενοι και τηρείται η εκάστοτε 

ισχύουσα  νομοθεσία προστασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα.   

Ως εκ τούτου, προτείνω εφόσον υπάρχει η σχετική δυνατότητα  απευθείας μετάδοσης  

των συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου από την επίσημη σελίδα του Δήμου 

Πόρου στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης και η διασφάλιση ότι όλοι οι αιρετοί  

πλειοψηφίας και μειοψηφίας  θα καλύπτονται οπτικά, να ληφθεί απόφαση με την  

οποία να εγκρίνεται εφεξής η απευθείας μετάδοση των συνεδριάσεων του Δημοτικού 

Συμβουλίου μέσω  της  επίσημης σελίδας του Δήμου Πόρου στα μέσα κοινωνικής 

δικτύωσης, ώστε να δίνεται η δυνατότητα στους δημότες  να παρακολουθούν 

ζωντανά  τις συζητήσεις και  τοποθετήσεις των αιρετών οργάνων.  

Κατόπιν των ανωτέρων, εισηγούμαι την έγκριση της απευθείας μετάδοσης των 

συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου,  εφεξής μέσω της επίσημη σελίδας του 

Δήμου  Πόρου στα μέσα  κοινωνικής δικτύωσης.  

Πρόεδρος:  Θέλει κάποιος να τοποθετηθεί ή να προχωρήσουμε; 

Ο λόγος στον κύριο Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Ναι…εεε….  Όπως κατάλαβα από την ανάγνωση της εισήγησης 

και τώρα όπως την ανέγνωσε ο κ. Δήμαρχος,  αλλά και όταν την αναγνώσαμε  την 

εισήγηση, η πρόταση δεν είναι περιοριστική. Δηλαδή δεν λέτε να εγκρίνουμε  να 

μεταδίδονται  οι  συνεδριάσεις μόνο από την σελίδα του Δήμου στο facebook, αλλά 

να εγκρίνουμε ότι θα μεταδίδεται από εκεί, σαν μία αυτοδέσμευση ας πούμε του 

Δήμου ότι θα το κάνει. 

Εεεε με αυτό το δεδομένο και επειδή υπάρχει απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, 

κανονιστική  μάλιστα,  είναι στον κανονισμό του Δημοτικού Συμβουλίου του 2011, 

στην οποία εξασφαλίζεται και κατοχυρώνεται η δυνατότητα για όλα τα μέσα μαζικής 

ενημέρωσης  και για κάθε ενδιαφερόμενο, να καλύπτει τηλεοπτικά τις συνεδριάσεις 

του Δημοτικού Συμβουλίου. Εμείς συμφωνούμε έτσι όπως τίθεται η εισήγηση και θα 

την υπερψηφίσουμε  
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Απλώς, θα ήθελα κάποιες λεπτομέρειες, τις οποίες  τις έχω γράψει σαν επισημάνσεις 

και εγγράφως και θα τις παραδώσω και για να φανούν στην εισήγησή μου, αλλά και  

να συμφωνήσουμε ότι αυτά που θα πω,   να μας πείτε την γνώμη σας τέλος πάντων, 

ότι συμφωνείτε, είναι αυτονόητα. 

 Κατ' αρχήν, η τεχνική υποστήριξη για τις μεταδόσεις πρέπει να γίνεται με κάποιον 

νόμιμο τρόπο και να γίνεται από στελέχη του Δήμου ή από συμβεβλημένους 

συνεργάτες.  Δεν γίνεται έτσι, αυτές τις  μέρες καταλαβαίνουμε ότι είναι ακόμα αρχή.  

Δεν έχουμε πει τίποτα,  δεν θα πούμε για αρκετό διάστημα ακόμα, εύλογο μέχρι να 

κανονίσετε να γίνονται όλα σωστά.  

Δεν μπορεί να είναι για πολύ  μεγάλο διάστημα. Όπως και στο δημαρχείο, υπάρχουν 

άνθρωποι που δεν είναι συμβεβλημένοι. Πιστεύω θα τα τακτοποιήσετε αυτά,  αλλά 

είναι αυτονόητο αυτό. Δεν μπορεί  να έρχονται ας  πούμε  εθελοντές και να κάνουνε 

αυτήν  την δουλειά, πρέπει να γίνει με σωστό τρόπο.  

Δεύτερον, εγώ είπα και την προηγούμενη φορά, χαίρομαι κι εγώ,  μου δίνει μία λύση, 

το να μπορούνε και οι άνθρωποι αυτοί που ενδιαφέρονται να ακούνε τις συνεδριάσεις. 

Ας πούμε είναι προσκείμενοι ή ψηφοφόροι της δικής μου παράταξης. Να μπαίνουνε 

στη σελίδα αυτή στο facebook. Όμως με ποιανού ευθύνη λειτουργεί αυτή η σελίδα ; 

Κατά τεκμήριο, εφόσον  είναι του Δήμου, είναι ευθύνη του Δημάρχου. Έχετε προφίλ 

στο Facebook. Λοιπόν θέλω να παρακαλέσω, ότι δεν μπορείτε να επιτρέπετε   

ανθρώπους να βωμολοχούν, να προσβάλλουν, να μιλάνε για μεσαία δάχτυλα  που 

μας κουνάνε, που μας κουνήσαν οι δημότες του Πόρου. Και μάλιστα, οι άνθρωποι 

αυτοί τυχαίνει να είναι επιστήθιοι φίλοι σας.  

Αυτούς ή πρέπει να τους πείτε να μην το συνεχίσουν ή όταν θα γίνεται τέτοιο σχόλιο 

πρέπει να το διαγράφετε και να μπλοκάρετε τους χρήστες.  

Στον προσωπικό σας λογαριασμό ή σε άλλων δυστυχώς δεν έχετε κρατήσει τέτοια 

κριτήρια, αλλά εν πάση περιπτώσει είναι δικαίωμα σας. 

Στου Δήμου τον λογαριασμό, στον οποίο θέλετε να με ενθαρρύνετε κι εμένα και όλους 

τους δημότες να μπαίνουνε να βλέπουνε τις συνεδριάσεις,  εεε κάποιος πρέπει να 

έχει την ευθύνη να διατηρεί την τάξη. 



34 
 

 Εγώ όταν είχα,  ήμουν υπεύθυνος ας πούμε, για την αντίστοιχη σελίδα των ζωντανών 

συνδέσεων,  είχα μπλοκάρει χρήστες οι οποίοι ξέφευγαν. 

Το αφήνουμε πάνω  σας, αλλά πρέπει να είστε υπεύθυνος. Δηλαδή δεν μπορούμε 

αν συνεχίσουμε να βλέπουμε … και κυρίως τυχαίνει… τυχαίνει  εντός εισαγωγικών ή 

όχι ότι είναι άνθρωποι που είναι στελέχη της παράταξής σας.  Δεν γίνεται δηλαδή, 

δεν κάνει καλό και σε σας. 

Επόμενο, εφόσον ο Δήμος δεσμεύεται ότι θα μεταδίδει τις συνεδριάσεις, αυτό πρέπει  

να αφορά προφανώς και  τις συνεδριάσεις που  γίνονται   στο γραφείο Δημάρχου.  

Μέχρι σήμερα και μέχρι την Παρασκευή, 4 συνεδριάσεις που έχουν γίνει, οι δύο έχουν 

γίνει εδώ και οι δύο θα έχουν γίνει στο γραφείο Δημάρχου.  

Και μάλιστα κυρία πρόεδρε, παρένθεση, σε ώρα που μόνο  κατ’ εξαίρεση  

επιτρέπεται, 10.30 το πρωί από τον κανονισμό λειτουργίας. Αλλά εν πάση 

περιπτώσει, δεν μας πειράζει  μία, δύο, τρεις φορές.  Αν  γίνει σύστημα και οι μισές 

συνεδριάσεις γίνονται στο γραφείο Δημάρχου πρωί, το πρωί απαγορεύεται, μόνο κατ’ 

εξαίρεση επιτρέπεται. Απογευματινές ώρες επιτρέπεται και στο γραφείο Δημάρχου. 

Πρόεδρος:  Δεν απαγορεύεται.   

κ. Δημητριάδης:  Μόνο κατ’ εξαίρεση  επιτρέπεται.  

Πρόεδρος:  Δεν λέει, λέει προτιμότερο  είναι  οι απογευματινές ώρες.  

κ. Δημητριάδης:  Όχι. 

Πρόεδρος:  Έχω τον κανονισμό μπροστά μου.  

κα Κανατσίδη:  κα Πρόεδρε, υπάρχουν και εργαζόμενοι όμως. 

Πρόεδρος:  Συμφωνώ. Αλλά είναι άλλο αν επιτρέπει ή όχι από τον κανονισμό και 

άλλο αν υπάρχει … 

κ. Δημητριάδης:  Επιτρέπεται λοιπόν μόνον κατ’ εξαίρεση, τις απογευματινές ώρες.  

Πρόεδρος:  Λοιπόν ολοκληρώστε γιατί περνάνε … 

κ. Δημητριάδης:  Εφόσον λοιπόν θα γίνεται τις απογευματινές ώρες, αλλά στο 

γραφείο Δημάρχου, πρέπει κι εκεί να γίνεται ζωντανή μετάδοση.  Διαφορετικά, το να 
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παραγγέλνει η δημοτική αρχή, ότι το  Συμβούλιο  θα γίνεται στο γραφείο Δημάρχου, 

θα είναι ένας τρόπος προκειμένου να μην υπάρχει ζωντανή μετάδοση και να 

ψάχνουμε να δούμε πώς θα ενημερώνεται ο κόσμος … άρα… 

Περιμένω την Παρασκευή… και μάλιστα  επιλέξατε να φέρετε  στο γραφείο σας  10:30 

το σημαντικότερο θέμα της θητείας σας μέχρι στιγμής και της  χρονιάς ίσως, που είναι 

η έγκριση του προϋπολογισμού, η  αναμόρφωση  που θα γινει με δική σας ευθύνη. 

Αυτό θα έπρεπε να γίνει εδώ  και να έχει και έναν πανηγυρικό τόνο ή εν πάση 

περιπτώσει πλήρης διαφάνεια, να έρθει ο κόσμος να το ακούσει, όχι στο γραφείο σας.  

Αφού θα γίνει  στο γραφείο σας, να είναι με ζωντανή σύνδεση όπως και όποιες  άλλες 

συνεδριάσεις.  

Πρόεδρος:  Θα αποχωρήσετε; Ο κ. Παπαχρήστου  αποχωρεί.  

κ. Δημητριάδης: … Ότι θα γίνονται στο γραφείο Δημάρχου. Καλό είναι, να προστεθεί 

τέλος στην εισήγησή σας,  η αναφορά στο άρθρο 3 παράγραφος 6 του κανονισμού 

λειτουργείας του Δημοτικού Συμβουλίου, που είναι  απόφαση 89, του  ‘11… η οποία 

προβλέπει… 

………….. 

Σε αυτό το σημείο ακούγεται αμυδρά  η Πρόεδρος,  εκτός μικροφώνου και δεν μπορεί 

να γίνει απομαγνητοφώνηση. 

…………. 

κ. Δημητριάδης: Θα σας το δώσω και εγγράφως, άρθρο 3 παράγραφος 6, σύμφωνα 

με την οποία στους δημοσιογράφους και γενικά σε όλα τα μέσα μαζικής ενημέρωσης 

τους παρέχεται κάθε διευκόλυνση. 

Επιτρέπεται  ραδιοφωνική και τηλεοπτική   κάλυψη των συνεδριάσεων   του 

Δημοτικού Συμβουλίου. 

Αυτό λοιπόν,  καλό είναι να φαίνεται στο εισηγητικό σκέλος, όχι στο αποφασιστικό, 

γιατί δεν χρειάζεται στο αποφασιστικό, ώστε να μην υπάρχει καμία παρανόηση και 

να μην νομίσει κανείς ποτέ, ότι επειδή σήμερα εγκρίνουμε τη ζωντανή μετάδοση μέσω 

της σελίδας του Δήμου,  αυτό σημαίνει ότι από κάποια άλλη διάταξη απαγορεύεται 

να μεταδώσει  ο οποιοσδήποτε τρίτος τις συνεδριάσεις. Ευχαριστώ. 
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Πρόεδρος: Ωραία …. απλά να διευκρινίσουμε ότι η επίσημη απευθείας μετάδοση  για 

το Δήμο, θα γίνεται από την επίσημη σελίδα του Δήμου. 

κ. Δημητριάδης:  Πολύ ωραία, ναι. 

Πρόεδρος:  Θα τις κοιτάξω  και θα επανέλθω … 

Πρόεδρος:  Ο λόγος στον κύριο Δήμαρχο.  

Δήμαρχος:  Θέλω να συμπληρώσω σε αυτά που είπε ο κ. Δημητριάδης, ότι σύντομα  

θα ανατεθεί επίσημα από τον Δήμο και θα πληρώνεται από τον προϋπολογισμό σε 

άνθρωπο  ο οποίος θα μεταδίδει τις συνεδριάσεις επίσημα. Και από την επόμενη 

φορά είναι ήδη κανονισμένο να γίνει η μετάδοση και από το γραφείο του Δημάρχου. 

Και για το άλλο θέμα που είναι και αυτό σοβαρό στο facebook. Είναι ένα όργανο 

θεωρητικά και πρακτικά ανεξέλεγκτο. Εγώ το καταδικάζω και καταδικάζω 

οποιονδήποτε  βωμολοχεί και γράφει άσχημα πράγματα. Υπάρχουνε μάρτυρες όλοι 

οι φίλοι της παράταξης, κάποιοι ξεφεύγουν.  Έχουμε τα προβλήματα, δεν μπορώ να 

κάνω κάτι παραπάνω, θα διαφυλάξουμε ακόμα πιο πολύ σίγουρα την κεντρική σελίδα 

στο facebook,  του Δήμου. 

Πρόεδρος:  Πάμε λοιπόν για ψήφιση. 

Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα):  Εγώ Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Μακρή; 

κα Μακρή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ρούσσος;  

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ραΐδης; 

κ. Ροΐδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης;  
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κ. Χαρακλάνης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας;  

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Ροή; 

κα Ροή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Καραμάνη – Μοσχογιάννη;  

κα Καραμάνη – Μοσχογιάννη:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη;  

κα Κανατσίδη:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή; 

κα Κουτουζή:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα λοιπόν το πρώτο θέμα.1  

 

ΘΕΜΑ 2Ο: ΕΓΚΡΙΣΗ 1ΗΣ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗΣ ΤΕΧΝΙΚΟΥ 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ ΕΤΟΥΣ 2024. 

 

Πρόεδρος: Πάμε στο δεύτερο. Έγκριση πρώτης τροποποίησης Τεχνικού 

Προγράμματος έτους 2024. Εισηγητής ο κ. Δήμαρχος. 

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 9/2024 και ΑΔΑ:  924ΥΩΞΝ-ΟΕ7.  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/924%CE%A5%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9F%CE%957
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Δήμαρχος:  Καλούμαστε να ψηφίσουμε την πρώτη τροποποίηση του Τεχνικού 

Προγράμματος του 2024. 

Μετά τη λήξη της χρήσης του ‘23  και έως το τέλος του Φεβρουάριου του ’24, οι Δήμοι 

και τα Νομικά πρόσωπα, υποχρεούνται να επανελέγξουν τις παραδοχές με βάση τις 

οποίες κατάρτησαν τον προϋπολογισμό, βάση  του Τεχνικού Προγράμματος.  

Έτσι και εμείς στηριζόμενοι στο κατατεθέν από την προηγούμενη δημοτική αρχή 

Τεχνικό Πρόγραμμα έχουμε τροποποιήσει, όχι τα έργα τα οποία είναι χωρομετρημένα 

μέσα στο σχέδιο,  όμως τα ποσά. Διότι τα ποσά ήταν, τα συγκριτικά στοιχεία ήταν 

μέχρι τη μέση της περιόδου που μπορούμε να λάβουμε συγκριτικά στοιχεία.  

Και έτσι για να λειτουργήσει ο προϋπολογισμός βάσει του τεχνικού προγράμματος 

καλούμαστε να ψηφίσουμε την πρώτη τροποποίηση.  

Πρόεδρος:  Θέλει κάποιος να τοποθετηθεί; 

κ. Δημητριάδης:  Εμείς θα το ψηφίσουμε κα Πρόεδρε. 

Πρόεδρος:  Αυτό θα το δούμε στην ψηφοφορία, ένας - ένας ψηφίζει προσωπικά. 

Έχετε να πείτε κάτι επί του θέματος; 

κ. Δημητριάδης:  Η εισήγησή μας είναι να το ψηφίσουμε. Έτσι κι αλλιώς θα το δούμε 

και όταν έρθει η αναμόρφωση του προϋπολογισμού.  Ή θα έπρεπε να καταθέσουμε 

εναλλακτική πρόταση ή να το ψηφίσουμε.  

Οποιαδήποτε άλλη ψήφος δεν είναι σωστή. Εμείς έτσι κι αλλιώς αναγνωρίζουμε την 

νομιμοποίηση που έχετε και την εντολή που έχετε να εκτελέσετε το Τεχνικό 

Πρόγραμμα.  

Τώρα δεν υπάρχει ουσιαστική διαφοροποίηση, αλλάζουν οι κωδικοί σε κάποια ποσά. 

Όπως και να έχει …. 

Πρόεδρος:  Ωραία, προχωράμε σε ψηφοφορία λοιπόν.  

Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα):  Εγώ Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 
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Πρόεδρος:  κα Μακρή; 

κα Μακρή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ρούσσος;  

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας;  

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Ροή; 

κα Ροή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Καραμάνη – Μοσχογιάννη;  

κα Καραμάνη – Μοσχογιάννη:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη;  

κα Κανατσίδη:  Ναι.  
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Πρόεδρος:  Και το δεύτερο θέμα λοιπόν ομόφωνα.2 

 

ΘΕΜΑ 3Ο: ΟΡΙΣΜΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥ ΔΗΜΟΥ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ 

ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΩΝ ΤΑΞΕΩΝ ΣΤΗΝ ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΑΙΔΕΙΑΣ 

 

Πρόεδρος: Τρίτο θέμα: Ορισμός εκπροσώπου Δήμου και εκπροσώπων 

παραγωγικών τάξεων στην  Δημοτική Επιτροπή Παιδείας. Εισηγητής ο κ. Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Σήμερα καλούμαστε να ορίσουμε τους εκπροσώπους  της  Δημοτικής 

Επιτροπής Παιδείας. Η εισήγησή μας είναι  να ορίσουμε πρόεδρο της Δημοτικής 

Επιτροπής Παιδείας την κα Ελένη Κουτουζή σαν δημοτική  σύμβουλο, μέλος την κα 

Μαργαρίτα Τσούκα ως εκπρόσωπο των παραγωγικών τάξεων, με αναπληρωτή  τον 

κύριο Γιώργο Καρελά.  

Και δεύτερο μέλος την κα Σπυριδούλα Παύλου ως εκπρόσωπο των παραγωγικών 

τάξεων,  με αναπληρωτή τον κύριο Σαράντη Ανάργυρο. 

Πρόεδρος:  Ο λόγος στον κύριο Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης:  Όπως είπα και πριν, έχετε την εντολή να διοικήσετε. Επομένως 

ορίζετε τα μέλη των επιτροπών κι εμείς θα ψηφίσουμε τα προτεινόμενα μέλη. Σε αυτή 

την επιτροπή δεν έχουμε δικά μας. Ορίζει το Δημοτικό Συμβούλιο και μετά θα βγει 

απόφαση Δημάρχου, έτσι δεν είναι;  

…………….. 

Ομιλίες εκτός μικροφώνου, δεν ακούγονται καθαρά και  δεν είναι εφικτή η  

απομαγνητοφώνηση. 

……………… 

 Εν πάση περιπτώσει, τον ορισμό που κάνει το Δημοτικό Συμβούλιο εμείς είμαστε 

θετικοί, γιατί η ευθύνη είναι δική σας. 

Πρόεδρος:  Ωραία, πάμε για ψήφιση.  

                                            
2 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 10/2024 και ΑΔΑ:   60ΨΦΩΞΝ-53Ο  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/60%CE%A8%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-53%CE%9F
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Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα):  Εγώ Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή; 

κα Κουτουζή:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Μακρή;  

κα Μακρή:   Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι.  

Πρόεδρος:   κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης:  Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας; 

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα  Ροή;  

 κα Ροή:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη; 

κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη:  Ναι.  
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Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Και το τρίτο ομόφωνα.3  

  

ΘΕΜΑ 4Ο: ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΛΩΝ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΟΥ ΝΠΔΔ «ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ Α΄/ΘΜΙΑΣ 

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ» 

 

Πρόεδρος:  Τέταρτο θέμα. Συγκρότηση και ορισμός μελών διοικητικού συμβουλίου 

του Νομικού Προσώπου Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου 

Πόρου. Εισηγητής ο κ. Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Ναι, καλούμαστε  να συγκροτήσουμε και να ψηφίσουμε τη Σχολική 

Επιτροπή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης. Είναι Νομικό Πρόσωπο Δημοσίου Δικαίου το 

οποίο θα λειτουργήσει μέχρι το τέλος της σχολικής θητείας, καθότι όπως  όλα   Νομικά  

Πρόσωπα καταργούνται, θα καταργηθεί κι αυτό.  

Έτσι, σήμερα εισηγούμεθα να λάβουμε απόφαση το Δημοτικό Συμβούλιο, περί 

συγκρότησης  του διοικητικού συμβουλίου του Νομικού Προσώπου Σχολική 

Επιτροπή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Πόρου.  

Και δεύτερον τον ορισμό μελών του διοικητικού συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής,  

για την περίοδο  έως τις 29/6 του 2024  και  ως εξής: 

Τακτικά μέλη : 

Κουτουζή  Ελένη, προτεινόμενο μέλος, Ελένη Μωραΐτη, προτεινόμενο μέλος,  

Φώσκολος Ανδρέας, προτεινόμενο  μέλος. 

Απομένουν άλλα δύο μέλη τα οποία θα τα προτείνει η παράταξη της μειοψηφίας.   

6ο μέλος θα είναι η Βασιλική Τρασάνη,  Διευθύντρια  του Α’ Δημοτικού.  

                                            
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 11/2024 και ΑΔΑ: Ρ4ΥΑΩΞΝ-Ρ7Ξ  

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A14%CE%A5%CE%91%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A17%CE%9E
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7ο μέλος η κα Όλγα Βογιατζή, Διευθύντρια του Β’  Δημοτικού. 

8ο μέλος η κα Κωνσταντίνα Καρακικέ, Διευθύντρια του Α’ Νηπιαγωγείου ως η 

αρχαιότερη νηπιαγωγός και 

 9ο μέλος η Σοφία Μακρή, εκπρόσωπος των οικείων Συλλόγων Ενώσεων Γονέων και 

του  Συλλόγου  Γονέων του Α’ Δημοτικού ως της σχολικής μονάδας με το μεγαλύτερο 

δυναμικό. 

Και αναπληρωματικά … να πείτε τα μέλη σας τώρα ή όλα μαζί; Ναι… 

Και αναπληρωματικά μέλη  κατά σειρά ως εξής: 

Νικόλαος Κουτουζής, προτεινόμενο αναπληρωματικό μέλος. Μαρία Οικονόμου, 

αναπληρωματικό μέλος. Χαράλαμπος Αλεξάκης, αναπληρωματικό μέλος. 

Και απομένουν και άλλα  δύο αναπληρωματικά μέλη από τη μειοψηφία.  

Και εισηγούμαι την εκλογή από το Δημοτικό Συμβούλιο της δημοτικού συμβούλου 

Κουτουζή Ελένη ως προέδρου και της κας Βασιλικής Τρασάνη, διευθύντριας του Α΄ 

Δημοτικού, ώς αντιπροέδρου, του διοικητικού συμβουλίου του Νομικού Προσώπου 

Δημοσίου Δικαίου Σχολικής Επιτροπής Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Πόρου 

ως τις 29/6/2024. 

Πρόεδρος: Απλά, εδώ να σημειώσω ότι, στην εισήγηση έχουμε γράψει έως 30/6, 

που είναι το τέλος του μήνα, αλλά υπήρχε μια μικρή διόρθωση στην εγκύκλιο και  είναι 

η 29η.  Αυτό θα διορθωθεί στην απόφαση. 

Ο λόγος στον κύριο Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης:  Τα μέλη που  προτείνουμε εμείς είναι, η κα Χριστίνα Ροή  και κυρία 

Χρύσα Τζανετοπούλου ως ... 

Πρόεδρος: Συγγνώμη, πρέπει να προτείνεται και έναν άντρα λόγω της ποσόστωσης 

των φύλων.  

Δηλαδή εμείς έχουμε ήδη προτείνει έναν άντρα. Πρέπει οπωσδήποτε, να υπάρχουν, 

τουλάχιστον,  δύο από κάθε φύλο.  

κ. Δημητριάδης:  Εεε ναι, αλλά αυτό είναι δική σας ευθύνη.  
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Πρόεδρος:  Δεν είναι δική μας ευθύνη.  Όσο ευθύνη είναι της πλειοψηφίας είναι και 

της μειοψηφίας.  Εμείς από την δική μας πλευρά ήδη το κάναμε. Προτείναμε έναν 

άντρα τουλάχιστον ώστε να υπάρχει μία θέση για έναν άντρα σε σας.  

κ. Δημητριάδης:  Εεε.. εντάξει, επειδή εμείς όμως έχουμε δύο θέσεις. Δεν έχουμε να 

προτείνουμε όλες… σύνολο είναι 9, εεε ; 

Πρόεδρος:  Κι εμείς 3. 

κ. Δημητριάδης:  Από μας 2… Εεεε δεν μπορεί τώρα από εμάς να εξαρτηθεί… 

Πρόεδρος: Και από μας 3… Είναι υποχρέωση και της μειοψηφίας αναγκαστικά… 

πρέπει η ποσόστωση... 

κ. Δημητριάδης:  Δεν είναι της μειοψηφίας.  

Πρόεδρος:  Και της μειοψηφίας. Αν  θέλουμε να κυρωθεί  η απόφαση σήμερα  και 

να περάσει, πρέπει να προτείνετε και έναν άντρα… όπως κάναμε κι εμείς. 

κ. Δημητριάδης:  Δεν θα πρέπει να προτείνω εγώ έναν άντρα… εγώ αυτή την 

στιγμή… να σας πω και κάτι άλλο … αν μου το είχατε πει….  εγώ κάθομαι  από χθες 

κι έχω κάνει  δύο, τρία  τηλέφωνα, έκανα μια συνάντηση να δω ποιοι θα είναι…  

Πρόεδρος: Δεν το ξέρατε ως ο τέως Δήμαρχος, ότι υπάρχει ποσόστωση στα μέλη; 

κ. Δημητριάδης:  Αν μου είχατε πει εσείς και μου είχατε  ζητήσει να φροντίσω, εγώ 

να εξασφαλίσω  με την ποσόστωση, με τις δικές μας δύο θέσεις… 

Πρόεδρος:  Μα είδατε τα ονόματα … βλέπατε… 

κ. Δημητριάδης:  Είναι δική σας ευθύνη κα Πρόεδρε… μην μου το λέτε… 

Πρόεδρος:  Δεν είναι δική μας ευθύνη. Όλοι οι Δήμοι έχουν ακολουθήσει αυτό που 

σας λέω… 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, εγώ αυτούς που προτείνω, εγώ  προτείνω την κυρία Ροή 

και την κυρία Τζανετοπούλου και αναπληρωματικούς τον κύριο Λίτσα και τον κύριο 

Μπαϊκούση. 

Πρόεδρος:  Θα βγει άκυρη η απόφαση. 
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κ. Δημητριάδης: Αντιστρέψτε εσείς κάποιους. 

Πρόεδρος:  Μα δεν έχουμε να αντιστρέψουμε, εμείς έχουμε κάνει τη δική μας 

ποσόστωση σας εξηγώ. 

 Εσείς πρέπει από τη δικιά σας πλευρά, όπως κι  εμείς κάναμε την ποσόστωση, να 

την κάνετε και εσείς όπως κάνουνε  όλοι οι Δήμοι.   

Υπάρχει υποχρέωση και της μειοψηφίας.  

κ. Δημητριάδης:   Εεεε δεν υπάρχει υποχρέωση της μειοψηφίας αυτοτελώς. 

Πρόεδρος:  Ούτε της πλειοψηφίας αυτοτελώς. 

κ. Δημητριάδης:  Άμα θυσιαστεί ο κ. Λίτσας, να τον βάλουμε τακτικό μέλος… εεε; ο 

κ. Μπαϊκούσης; Να τον βάλουμε τακτικό μέλος τον κύριο Μπαϊκούση, ο οποίος θα το 

μάθει τώρα ακούγοντας τη συνεδρίαση … φίλε Πέτρο δεν σε ρωτάω… Εεεε  κοιτάξτε 

να δείτε, επιμένω ότι δεν είναι δική μας υποχρέωση. Αλλά παρόλα αυτά, για να μην 

κολλήσουμε και για να μην ξαναζούμε ποιος θα φταίει  για το πετρέλαιο που θα έχει 

παραγγελθεί, θα αντιστρέψουμε να βάλουμε τον κύριο Μπαϊκούση  τακτικό  και 

αναπληρωματική την κα Τζανετοπούλου…. 

Πρόεδρος:  Οπότε πείτε μου τακτικό…ο κ. Μπαϊκούσης και η κυρία; 

κ. Δημητριάδης:  Η κυριά Ροή.    

Πρόεδρος:  Ωραία…και αναπληρωματικά;  

Εμείς έχουμε αναπληρωματικά δύο άντρες οπότε….  

κ. Δημητριάδης:  Και αναπληρωματικά η κα Τζανετοπούλου, πρώτα και μετά ο κ. 

Λίτσας.  

Πρόεδρος:  Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:  Κατά σειρά. Και να ρωτήσω και κάτι, μια διευκρίνηση, επειδή  

υπάρχει μάλλον κάποιο πρόβλημα στη μορφοποίηση στην εισήγηση. 

Πρόεδρος:  Ναι. 
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κ. Δημητριάδης: Στο τέλος, εκεί που λέει για τον πρόεδρο και τον 

αντιπρόεδρο…Υπάρχει αστερίσκος, καλά δεν λέω; 

Πρόεδρος:  Δεν βλέπω αστερίσκο.   

κ. Δημητριάδης:  Πρέπει να’ ναι αυτοτελές σκέλος. 

Πρόεδρος:  Ένα bullet υπάρχει.  

κ. Δημητριάδης:  Το  bullet αυτό, γιατί λέει  αποφασίζει, το Δημοτικό Συμβούλιο 

αποφασίζει, συγκροτεί τα μέλη….  είναι  το πρώτο σκέλος. 

Πρόεδρος:  Αυτό ήταν στην απόφαση, όχι στην εισήγηση.  

κ. Δημητριάδης:  Το πως θα γραφεί όμως  … 

Πρόεδρος:  Εεε καλά, στην απόφαση, εντάξει. 

κ. Δημητριάδης:  Ναι, θα έχει σκέλη. Το ένα σκέλος λοιπόν, είναι τα μέλη τακτικά και 

αναπληρωματικά. 

Πρόεδρος:  Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:  Μάλλον, συγκροτεί είναι το πρώτο, αν δεν κάνω λάθος, δεν το έχω 

μπροστά μου. 

Πρόεδρος:  Συγκροτεί είναι, την επιτροπή και μετά ορίζει τα μέλη. 

κ. Δημητριάδης:  Το δεύτερο είναι ορίζουμε τα μέλη 2.   

Πρόεδρος:  Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης:  3ο σκέλος είναι ο ορισμός προέδρου και τέταρτο ορισμός 

αντιπροέδρου. Έτσι; 

Πρόεδρος:  Πάντως, επειδή έριξα και μία ματιά και στην δική σας εισήγηση και 

απόφαση, το σκέλος εκλογής  προέδρου και αντιπροέδρου ήταν σε ένα.   

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, είναι όμως σε ένα σκέλος αυτό. 

Πρόεδρος:  Σε ένα σκέλος ναι.  

κ. Δημητριάδης:  Πολύ ωραία.  
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Πρόεδρος:  Έτσι θα βγούνε και στην απόφαση.   

κ. Δημητριάδης:  Έτσι θα βγούνε και στην απόφαση, επειδή στην εισήγηση δεν ήταν 

σε ξεχωριστό σκέλος. 

Πρόεδρος:  Ωραία, εντάξει. 

Επομένως να συνοψίσω τι  θα ψηφίσουμε, ότι τα τακτικά μέλη για την Πρωτοβάθμια 

Επιτροπή είναι:  

Τακτικά μέλη είναι:  

η κα Ελένη Κουτουζή, η κα Ελένη Μωραΐτη, ο κ. Ανδρέας Φώσκολος, ο κ. 

Μπαϊκούσης Πέτρος, η κα Ροή Χριστίνα, η κα Βασιλική Τρασάνη, η κα Ολγα Βογιατζή, 

η κα Κωνσταντίνα Καρακικέ και  η κα Σοφία Μακρή.  

Και αναπληρωματικά κατά σειρά αναπλήρωσης είναι:  

ο κ. Νικόλαος Κουτουζής, η κα Μαρίνα Οικονόμου, ο κ. Χαράλαμπος Αλεξάκης, 

 η κα Τζανετοπούλου Χρύσα  και ο κ. Λίτσας Χρήστος. 

Ψηφίζουμε την εκλογή ως Προέδρου  της κας Κουτουζή  και για την εκλογή ως  

Αντιπροέδρου της κας Τρασάνη. 

Η θητεία θα είναι ως 29/6 όπως ορίζει η νομοθεσία.   

Πάμε προς ψήφιση.  

Προέδρος:  (Ιωάννα Γρίβα) εγώ ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Μακρή;  

κα Μακρή:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ.  Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 
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Πρόεδρος:  κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας;  

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος: κα Ροή;  

κα Ροή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη; 

κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη; 

 κα Κανατσίδη:  Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα  και το τέταρτο.4 

 

                                            
4 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 12/2024 και ΑΔΑ:  68Σ2ΩΞΝ-1Ρ9  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/68%CE%A32%CE%A9%CE%9E%CE%9D-1%CE%A19
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ΘΕΜΑ 5Ο: ΣΥΓΚΡΟΤΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΙΣΜΟΣ ΜΕΛΩΝ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΟΥ ΝΠΔΔ «ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ Β΄/ΘΜΙΑΣ 

ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ» 

 

Πρόεδρος: Πάμε στο πέμπτο. Συγκρότηση και ορισμός μελών διοικητικού 

συμβουλίου Νομικού Προσώπου Σχολικής Επιτροπής Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης  

Δήμου Πόρου,  εισηγητής ο κ. Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Κατά τον ίδιο τρόπο έχουμε τη συγκρότηση και τον  ορισμό μελών  του 

διοικητικού συμβουλίου του Νομικού Προσώπου Δημοσίου Δικαίου Σχολική 

Επιτροπή  Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Πόρου.  

Κατόπιν ανωτέρω εισηγούμαι  τη λήψη απόφασης, πρώτον από το Δημοτικό 

Συμβούλιο  περί συγκρότησης του διοικητικού συμβουλίου του Νομικού Προσώπου 

Δημοσίου Δικαίου Σχολικής Επιτροπής Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου 

Πόρου και δεύτερον τον ορισμό μελών του Διοικητικού Συμβουλίου του Νομικού 

Προσώπου Δημοσίου Δικαίου Σχολική Επιτροπή Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης 

Δήμου Πόρου για την περίοδο έως 29/6/2024.  

Ως εξής τακτικά  μέλη : 

Κωνσταντίνος Γκιων, Αγγελική Μωροπούλου, Κωνσταντίνος Φαλιέρος. 

Ακολουθούν τα δύο μέλη  της μειοψηφίας. 

Γεώργιος Κουνιός, Διευθυντής Γενικού Ενιαίου Λυκείου Πόρου, Ζωή Μέτσκα 

Διευθύντρια Γυμνασίου Πόρου, Ελένη Τζάνου, εκπρόσωπος των οικείων Συλλόγων 

Ενώσεων  Γονέων και των Συλλόγων Γονέων του Γυμνασίου Πόρου ως  σχολικής 

μονάδας με το μεγαλύτερο δυναμικό.  

Και 9ος, Σεϊντίνι Φαμπιάν, εκπρόσωπος των μαθητικών κοινοτήτων από το Γυμνάσιο 

Πόρου ως της σχολικής μονάδας με το μεγαλύτερο δυναμικό. 

Και αναπληρωματικά μέλη, κατά σειρά αναπλήρωσης: Ουρανία Παύλου, Νταϊάνα 

Ντομίντε, Νικόλαος Πάνου και τα δύο μέλη της μειοψηφίας.  

Επίσης την εκλογή από το Δημοτικό Συμβούλιο, του κυρίου Κωνσταντίνου Γκιων ως 

Προέδρου και του Διευθυντή του Γενικού Λυκείου Πόρου κυρίου Γεωργίου Κουνιού,  
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ως αντιπροέδρου του Διοικητικού Συμβουλίου του Νομικού Προσώπου  έως τις 

29/6/2024. 

Πρόεδρος:  Πάλι εδώ να τονίσω, ότι στην εισήγηση ήτανε η  30η /6 αντί 29 και τώρα 

πάλι με την ποσόστωση,  πρέπει σίγουρα να μας προτείνετε μια γυναίκα, στα τακτικά 

σίγουρα μία γυναίκα. 

κ. Δημητριάδης:  Εδώ μπορώ και δύο.  

Πρόεδρος: Ναι, μία τουλάχιστον λέω εγώ και έναν άντρα στα αναπληρωματικά.  

κ. Δημητριάδης:  Ναι, ωραία είναι η ίδια εισήγηση που είπα και πριν  στην αρχή, 

δηλαδή τακτικά:  η κυρία Ροή και  η κυρία Τζανετοπούλου  και αναπληρωματικά:  ο 

κ. Λίτσας και ο κ. Μπαϊκούσης. 

Επομένως, εδώ που μου είπατε τα καλύπτουμε ούτως ή άλλως.   

Πρόεδρος:   Μπαϊκούσης Λίτσας;  συγνώμη γιατί είναι … 

κ. Δημητριάδης:  Λίτσας, Μπαϊκούσης.  

Πρόεδρος:  Γιατί είναι με τη σειρά αναπλήρωσης για αυτό το λέω.  

κ. Δημητριάδης:  Εντάξει  το ξέρω…, Λίτσας, Μπαϊκούσης.  

Απλώς εδώ για το … θα ψηφίσουμε τα μέλη όπως έχουμε πει όλες τις φορές.  

Εδώ στην πραγματικότητα επιβεβαιώνουμε τη δική σας αρμοδιότητα να τα εκλέξετε.  

Το σκέλος του Προέδρου, εμείς έχουμε μεγάλη αντίρρηση για τον κύριο Γκιων. 

Θυμάστε, δεν χρειάζεται να τα ξανά αναφέρω και να εξηγήσω για ποιους λόγους…Τα 

είχαμε αναφέρει στο παρελθόν… Εν  πάση περιπτώσει δεν θέλω να επεκταθώ. Εμείς 

δεν θέλουμε να ψηφίσουμε τον κύριο Γκιων.  Οπότε αν μπορείτε να διαχωρίσετε τα 

δύο σκέλη προέδρου, αντιπροέδρου... 

Πρόεδρος:  Δεν σπάει  αυτό, δεν σπάει,  δεν σπάει η απόφαση... 

κ. Δημητριάδης:  Σπάει, σίγουρα σπάει… 

Πρόεδρος: … Δεν τη σπάω,  θα είναι μια απόφαση εδώ.   

κ. Δημητριάδης:  Την άλλη φορά την σπάσατε, αλα καρτ  θα είναι; 



51 
 

Πρόεδρος:  Την έσπασα γιατί κατάλαβα την αντίρρηση σας ως προς το πως 

εισηγήθηκε το θέμα, αν ήταν 100% σωστά ή όχι.  Αν ακολουθήθηκε η σωστή 

διαδικασία.  Και συμφωνήσαμε ότι δεν είχε ακολουθηθεί στο παρελθόν,  δεν είχε  

ακολουθηθεί και τώρα στο 100% και για να είμαι σωστή το έσπασα.  

κ. Δημητριάδης:  Εδώ λοιπόν ο νόμος λέει… 

Πρόεδρος:  Δεν θα σπάω  αποφάσεις γενικώς… 

κ. Δημητριάδης: … ότι αφού οριστούν τα μέλη των σχολικών επιτροπών  από το 

Δημοτικό Συμβούλιο, μετά το Δημοτικό Συμβούλιο εκλέγει τον πρόεδρο και εκλέγει 

και τον αντιπρόεδρο.  

Στην εκλογή  προέδρου, που κανονικά, με βάση το νόμο θα έπρεπε να είναι 

αυτοτελής, αλλά ευχαρίστως να είναι όπως το κάναμε κι εμείς σε διακριτό σκέλος, 

εμείς στην εκλογή προέδρου θέλουμε να εκφράσουμε αντίρρηση.   

Πρόεδρος:  Έχει έρθει σαν ένα  θέμα, θα είναι μία η ψηφοφορία. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, εν πάση περιπτώσει, μικρή διαφορά, εμείς  δηλώνουμε την 

κάθετη αντίθεση μας στην εκλογή του κυρίου Γκιων, γιατί υπήρχαν λόγοι που τους 

είχαμε αναφέρει και δεν  θέλω να τους ξαναναφέρω τώρα για τους οποίους κι εγώ 

μετάνιωσα  όταν είχα ορίσει τον κύριο Γκιων, προτείνει τέλος πάντων, παλαιότερα 

σαν πρόεδρο της σχολικής επιτροπής.  

Πρόεδρος:  Ωραία, πάμε προς ψήφιση.  

κ. Δημητριάδης:  Αλλά για να ολοκληρώσω, εφόσον αρνείστε να το σπάσετε, θα το 

ψηφίσουμε.  

Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα):  Λοιπόν.  Εγώ ναι.  

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή;  

κα Κουτουζή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Μακρή;  

κα Μακρή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ρούσσος;  
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κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης: Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας;  

κ. Λίτσας:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Ροή;  

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη; 

κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη:  Ναι.   

Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Ομόφωνα και το πέμπτο.5 

 

                                            
5 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 13/2024 και ΑΔΑ: ΡΩ1ΜΩΞΝ-Τ7Ο  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A1%CE%A91%CE%9C%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A47%CE%9F
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ΘΕΜΑ 6Ο: ΕΓΚΡΙΣΗ 1ΟΥ Α.Π.Ε. ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ « ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ 

ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΒΙΒΛΙΟΘΗΚΗΣ ΠΟΡΟΥ» 

 

Πρόεδρος:   Έκτο θέμα. Μισό λεπτό …. Η έγκριση του πρώτου ΑΠΕ, του έργου 

Ενεργειακής Αναβάθμισης  Δημοτικής Βιβλιοθήκης Πόρου. Εισηγητής ο κ. Δήμαρχος.  

Δήμαρχος: Ναι είναι το έργο με τίτλο Ενεργειακή Αναβάθμιση της Δημοτικής 

Βιβλιοθήκης του Πόρου. Θέλουμε να εγκρίνουμε τον πρώτο ανακεφαλαιωτικό πίνακα 

εργασιών, σύμφωνα με την εισήγηση της τεχνικής υπηρεσίας. Την έγκριση χωρίς 

διορθώσεις με αναθεώρηση του πρώτου ΑΠΕ του έργου Ενεργειακή Αναβάθμιση  

Δημοτικής Βιβλιοθήκης Δήμου Πόρου συμβατικού προϋπολογισμού 95.200,02 €. 

Πρόεδρος:  Θέλει κάποιος να τοποθετηθεί; 

κ. Δημητριάδης: Εμείς θα το ψηφίσουμε, Ένα έργο που σχεδόν ολοκληρώθηκε, 

ολοκληρώθηκε τυπικά επί της θητείας μας, από εκείνα που δεν βλέπατε πριν τις 

εκλογές. Οπότε το ψηφίζουμε βεβαίως.  

Πρόεδρος:  Πάμε προς ψήφιση.  

Πρόεδρος  (Ιωάννα Γρίβα):  Εγώ ναι.  

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή;  

κα Κουτουζή:  Ναι. 

…………… 

Ακούγονται ομιλίες εκτός μικροφώνου, αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.  

………….. 

Πρόεδρος:  Αν θέλει  να τοποθετηθεί κάποιος πριν την ψηφοφορία….να μου το πει 

…ναι…. 

Λοιπόν ξανά ξεκινάω την ψηφοφορία.  

Πρόεδρος  (Ιωάννα Γρίβα):  Εγώ ναι.  

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή;  
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κα Κουτουζή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Μακρή;  

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας;  

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος: κα Ροή;  

κα Ροή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη;  

κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη;  

κα Κανατσίδη:  Ναι.  
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Πρόεδρος:  Ομόφωνο και το έκτο.6 

 

ΘΕΜΑ 7Ο: ΛΗΨΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΓΙΑ ΠΑΡΑΤΑΣΗ ΤΗΣ ΜΙΣΘΩΣΗΣ ΤΟΥ 

ΑΓΡΟΚΤΗΜΑΤΟΣ ΣΤΗ ΘΕΣΗ «ΜΙΣΤΡΕΤΣΙ - ΜΠΕΛΕΣΙ» ΓΙΑ ΤΙΣ 

ΑΝΑΓΚΕΣ ΥΔΡΟΔΟΤΗΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

 

Πρόεδρος:  Έβδομο θέμα. Λήψη απόφασης για παράταση της μίσθωσης,  

αγροκτήματος στη θέση Μιστρέτσι Μπέλεσι, για τις ανάγκες υδροδότησης του Δήμου 

Πόρου.  

Εισηγητής ο κ. Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Το έβδομο θέμα είναι η λήψη απόφασης,  για παράταση της μίσθωσης 

του αγροκτήματος  στη θέση Μιστρέτσι Μπέλεσι, για τις ανάγκες υδροδότησης του 

Δήμου Πόρου.  

Εισηγούμαι την έγκριση παράτασης  της μίσθωσης  αγροκτήματος, ιδιοκτησίας του 

κυρίου Μητσόπουλου, στη θέση Μιστρέτσι Μπέλεσι, για τις ανάγκες της ύδρευσης 

του Δήμου Πόρου, κατ’ εφαρμογή των οριζόμενων στο από 7 Φεβρουαρίου 2009,  

αρχικό  συμφωνητικό. 

Δεύτερον, τη διατήρηση του ποσού του μισθώματος στα 1.000€, κατόπιν 

συνεννόησης με τον ιδιοκτήτη του αγροκτήματος. 

Και τρίτον, την εξουσιοδότηση του Δημάρχου για την υπογραφή σχετικού 

συμφωνητικού, παράτασης μίσθωσης  διάρκειας από 7 Φεβρουαρίου του ‘24 έως 6 

Φεβρουάριου του 2029.  

Πρόεδρος:  Οπότε να προχωρήσουμε προς ψήφιση;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Ωραία.  

Πρόεδρος  (Ιωάννα Γρίβα): Εγώ ναι.  

                                            
6 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 14/2024 και ΑΔΑ: ΡΚΝ3ΩΞΝ-ΒΡΘ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A1%CE%9A%CE%9D3%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%92%CE%A1%CE%98
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Πρόεδρος: κα Κουτουζή;  

κα Κουτουζή:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Μακρή;  

κα Μακρή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας;  

κ. Λίτσας:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Ροή ; 

κα Ροή:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Μοσχογιάννη - Καραμάνη;  

κα Μοσχογιάννη - Καραμάνη:  Ναι.  

Πρόεδρος: κα Κανατσίδη; 
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κα Κανατσίδη:  Ναι.  

Πρόεδρος:  Ομόφωνα και το όγδοο.7  

 

ΘΕΜΑ 8Ο: ΟΡΙΣΜΟΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΣΤΗΝ ΚΟΙΝΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ - ΔΙΚΤΥΟ 

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑΣ ΔΗΜΩΝ Π.Ε. ΝΗΣΩΝ ΑΤΤΙΚΗΣ 

 

Πρόεδρος:  Πάμε στο ένατο … Συγγνώμη στο όγδοο. Ορισμός εκπροσώπων  στην 

κοινή επιτροπή παρακολούθησης των προγραμματικών συμβάσεων. Αυτό είναι για 

τις προγραμματικές συμβάσεις του Δικτύου Νήσων.  

 Εισηγητής ο κ. Δήμαρχος.  

Δήμαρχος: Ναι, υπάρχουν τέσσερεις προγραμματικές συμβάσεις, με ορισθέντα μέλη 

στην αρχή από εκπροσώπους  της δημοτικής παράταξης του κυρίου Δημητριάδη.  

Τώρα πρέπει, εμείς να αντικαταστήσουμε τα μέλη αυτά από τη δική μας δημοτική 

παράταξη, τα οποία θα είναι τα εξής:   

Για την υλοποίηση της πράξης, αναβάθμιση υποδομών διαχείρισης λυμάτων  Δήμου 

Πόρου,  εκπρόσωποι της κοινής επιτροπής: ο  Κουτουζής Γεώργιος  και  ο  

Μουτζουβής Κωνσταντίνος,  με αναπληρωτές την  Μακρή Αγγελική και τον  Γεώργιο 

Κανατσίδη.  

Για την προγραμματική ωρίμανση του έργου αποκατάστασης και αξιοποίησης της 

Δημοτικής αγοράς Πόρου: ο  Κουτουζής Γεώργιος και  ο Μουτζουβής Κωνσταντίνος, 

με αναπληρωτές την  Ελένη Κουτουζή  και  τον Γεώργιο Κανατσίδη. 

Για την προγραμματική τεχνική υποστήριξη, στην προετοιμασία και σύνταξη φακέλων 

δημόσιας σύμβασης έργων  Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πόρου:  ο  Κουτουζής 

Γεώργιος, με αναπληρωτές  τον Κωνσταντίνο Μουτζουβή. 

                                            
7 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 15/2024  
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Και τέταρτον για την υλοποίηση της πράξης, για την ωρίμανση παρεμβάσεων 

ανάπλασης παραλιακού μετώπου περιοχής Πούντας νήσου Πόρου: ο  Γεώργιος  

Κουτουζής,  με αναπληρωτή τον Κωνσταντίνο  Μουτζουβή.  

Πρόεδρος:  Ο λόγος στον κύριο Δημητριάδη.  

κ. Δημητριάδης: Στην τρίτη προγραμματική που αναφέρατε είναι συμβεβλημένο 

μέλος ο Δήμος; Για την ωρίμανση φακέλων του Λιμενικού Ταμείου;  Νομίζω ότι δεν 

είναι.  

Πρόεδρος:  Νομίζω ήτανε τριμελής.  

κ. Δημητριάδης:  Παρόλα αυτά νομίζω ότι δεν… τριμερής; ... ότι ήταν και ο Δήμος…; 

Πρόεδρος:  Τριμερής συγγνώμη….  

κ. Δημητριάδης: Τριμερής ήταν η άλλη σίγουρα, για την Πούντα. Αυτή όμως για την 

ωρίμανση δεν νομίζω ότι έχει… 

Δήμαρχος:  Για τη σύνταξη φακέλων ωρίμανσης δημοτικών έργων.   

Πρόεδρος:  Νομίζω ότι το ελέγξαμε και είναι τριμερής.    

Δήμαρχος:  Για ποια; Την τρίτη ή την τέταρτη; 

κ. Δημητριάδης: Στην τρίτη, δεν υπάρχει σύμβαση του Δήμου. Είναι το Λιμενικό 

Ταμείο με το Δίκτυο. 

Δήμαρχος:  Στην τρίτη όμως κατά τον ίδιο τρόπο κι εσείς είστε ο ίδιος με αναπληρωτή 

τον κύριο Παπαχρήστου.  

κ. Δημητριάδης:  Στην τρίτη; 

Δήμαρχος:  Βέβαια.  

Πρόεδρος:  Στην εισήγηση... 

κ. Δημητριάδης:  Μάλλον είναι απόφαση του Λιμενικού Ταμείου ... ή του Δικτύου… 

Πρόεδρος: Όχι, όχι, στην εισήγηση του Λιμενικού Ταμείου πέρασε και τις αλλάξανε. 
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Στην εισήγηση αυτή, είχαμε  βάλει και τον πίνακα τον αντίστοιχο που είχατε εσείς για 

τις προγραμματικές συμβάσεις, με  το Δίκτυο επί της δικής σας θητείας.  

κ. Δημητριάδης:  Μήπως λέει Αλέξης Δημητριάδης  και … 

Πρόεδρος:  Όχι Ιωάννης Δημητριάδης.   

κ. Δημητριάδης:  Μήπως είναι τυπογραφικό λάθος όποιου το σύνταξε… 

Πρόεδρος: Και ο Αναστάσιος Παπαχρήστου; 

κ. Δημητριάδης: Ο Δημήτριος Παπαχρήστου.  

Δήμαρχος: Όχι, Αναστάσιος λέει. 

Πρόεδρος:  Όχι, όχι Αναστάσιος.   

κ. Δημητριάδης: Τυπογραφικό λάθος … είμαι σίγουρος ότι κάποιος το έγραψε … 

τους πίνακες αυτούς συνήθως τους έγραφε το δίκτυο και μπορεί κάποιος που τα 

έγραψε να μπέρδεψε τα ονόματα.   

Πρόεδρος:  Όχι…ναι… αλλά…. 

κ. Δημητριάδης:  Έχετε τις προγραμματικές εδώ; 

Πρόεδρος:  Σας το λέω,  εγώ γιατί… 

Δήμαρχος:  Τις προγραμματικές  δεν τις έχουμε εδώ αλλά εγώ θα προτείνω 

τουλάχιστον στην παράταξή μου  να το ψηφίσουμε, για να μην αναβληθεί το θέμα και 

αν προκύψει πρόβλημα  να κάνουμε … να το φέρουμε πάλι θέμα. 

κ. Δημητριάδης:  Εγώ θα έλεγα  να αφαιρέσετε το γ’ σκέλος γιατί  99%  είναι  λάθος 

και να περάσουμε τα άλλα τρία.  

Πρόεδρος:  Θυμάμαι ότι το ελέγξαμε με το Λιμενικό Ταμείο και είναι τριμερής η 

συμμετοχή σε αυτό το πρόγραμμα. 

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, εν πάση περιπτώσει  και λάθος να είναι ο ορισμός, απλώς 

δεν θα ισχύει και θα πρέπει να έρθει εδώ, να ανακληθεί αυτό το σκέλος και  να πάει  

σωστά στο  Λιμενικό Ταμείο  να εγκρίνουν εκεί ….. 

Δήμαρχος:  Θα το κάνουνε τώρα,  αλλά επειδή έχουμε πάει βάση του παλιού…. 
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κ. Δημητριάδης: Εμείς δεν είχαμε ορίσει εκπροσώπους, δεν θυμάμαι απόφαση δική 

μας, αν την είχαμε κάνει θα ήταν λάθος, αλλά δεν την έχουμε κάνει. Γιατί αυτή η 

σύμβαση …. 

Πρόεδρος:  Υπάρχει, υπάρχει η απόφαση εδώ, αναφέρεται αριθμός απόφασης 75, 

του ’22. 

κ. Δημητριάδης:  Τί, μήπως είναι του ΔΣ του Λιμενικού Ταμείου όμως.  Λογικά αυτό 

θα είναι. 

Πρόεδρος: Σας λέω, εμείς το κοιτάξαμε και νομίζω ήταν τριμερής, θα το 

ξανακοιτάξουμε.  

κ. Δημητριάδης: Εντάξει…. 

Πρόεδρος:  Ήταν η 75, του ΄22. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, θα το ψηφίσουμε,  αλλά … 

 

….. 

Ακούγονται διάφορες χαμηλόφωνες ομιλίες εκτός μικροφώνου που είναι  αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση. 

……… 

κ. Δημητριάδης: Σε κάθε περίπτωση είναι προγραμματική σύμβαση του Λιμενικού 

Ταμείου.  

Δήμαρχος: Ναι, ναι.  

κ. Δημητριάδης:  Δεν μπορεί να μην έχει κάποιον από το Λιμενικό Ταμείο. 

Πρόεδρος:  Έχει,  ήρθε  και στους δύο, έγινε και αλλαγή στο Λιμενικό Ταμείο,  που 

ήδη ψηφίστηκε… 

κ. Δημητριάδης: Είχε έναν εκπρόσωπό του ... 

 Πρόεδρος: Είχε το Λιμενικό Ταμείο εκπρόσωπο και αναπληρωτή και έγινε η 

αλλαγή... και του Δήμου.  
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κ. Δημητριάδης: Επειδή... υπάρχει, ίσως ο Δήμος ενέκρινε την προγραμματική του 

Λιμενικού Ταμείου. Τριμερής δεν νομίζω ότι ήταν αυτή η προγραμματική.  

Πρόεδρος:  Γι’ αυτό… πάντως υπήρχε και στο Λιμενικό Ταμείο, τα αλλάξανε τα μέλη.  

κ. Δημητριάδης:  Τέλος πάντων, ωραία,  εμείς το ψηφίζουμε. Το πολύ  - πολύ αν 

είναι λάθος, δεν θα ισχύει αυτός ο ορισμός και πρέπει να γίνει…ξέρω  γω…. να 

ανακληθεί. 

Δήμαρχος:  Εντάξει, θα ανακληθεί  η απόφαση και  θα πάρουμε άλλη.  

κ. Δημητριάδης:  Δεν θα είναι κακό. 

 Πρόεδρος:  Εντάξει. Πάμε προς  ψήφιση του θέματος, του ογδόου θέματος 

Δήμαρχος:  Όχι, όχι, του ενάτου.  

Πρόεδρος:  Το ένατο είναι; Όχι  το όγδοο είναι.  

Δήμαρχος:  Ένατο.  

Πρόεδρος:  Όγδοο, όγδοο.  

Πρόεδρος  (Ιωάννα Γρίβα):  Εγώ ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή; 

κα Κουτουζή:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Μακρή;  

κα Μακρή:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Ρούσσος;  

κ. Ρούσος:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  
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Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης  

κ. Χαρακλάνης:  Ναι  

Πρόεδρος: κ. Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας;  

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Ροή;  

κα Ροή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Μοσχογιάννη - Καραμάνη;  

κα Μοσχογιάννη - Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη;  

κα Κανατσίδη: Ναι.  

Πρόεδρος:  Ομόφωνο και το όγδοο.8  

 

ΘΕΜΑ 9Ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΣΤΟ 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΑΤΑΠΟΛΕΜΗΣΗΣ ΤΟΥ ΔΑΚΟΥ ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2024 

 

Πρόεδρος:  Πάμε  στο ένατο. Έγκριση συμμετοχής του Δήμου Πόρου στο 

πρόγραμμα καταπολέμησης του δάκου  για το έτος του ’24. Εισηγητής ο κ. Δήμαρχος.  

Δήμαρχος:  Ναι, το ένατο θέμα, είναι ένα θέμα το οποίο τέτοια εποχή, μας έρχεται 

έγγραφο κάθε χρόνο, από την Διεύθυνση Αγροτικής Οικονομίας, Κτηνιατρικής 

Περιφέρειας Νήσων.  Και καλεί τον δήμο μας, όπως λάβει απόφαση Δημοτικού 

                                            
8 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 16/2024 και ΑΔΑ:  ΡΒ8ΧΩΞΝ-Υ2Κ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A1%CE%928%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A52%CE%9A
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Συμβουλίου, με την οποία να εκφράζει την πρόθεση συμμετοχής του ή  μη,  στο ετήσιο 

πρόγραμμα καταπολέμησης του δάκου για το 2024. 

Κατόπιν  των ανωτέρω, εισηγούμαι την έγκριση συμμετοχής του Δήμου μας στο 

πρόγραμμα καταπολέμησης του δάκου για το  2024, σύμφωνα με τα ανωτέρω.  

Πρόεδρος:  Δεν νομίζω να υπάρχει… ωραία πάμε προς ψήφιση.  

Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα):  Εγώ  ναι.  

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι.  

Πρόεδρος: κα Μακρή;  

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Ρούσσος;  

κ. Ρούσσος:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης:  Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας;  
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κ. Λίτσας:  Ναι.  

Πρόεδρος: κα Ροή;  

κα Ροή:  Ναι. 

Πρόεδρος: κυρία Μοσχογιάννη - Καραμάνη;  

κα Μοσχογιάννη Καραμάνη:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη;  

κα Κανατσίδη:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Ομόφωνο και το ένατο.9  

ΘΕΜΑ 10Ο: ΟΡΙΣΜΟΣ ΔΥΟ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΣΤΟ 

ΠΕΝΤΑΜΕΛΕΣ  ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΤΟΥ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟΥ 

ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ 

 

Πρόεδρος:  Τελευταίο, δέκατο. Ορισμός αντιπροσώπων του Δήμου Πόρου στο 

διοικητικό συμβούλιο του Αναπτυξιακού Συνδέσμου Τροιζηνίας και Πόρου. Εισηγητής 

ο κ. Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Ανταποκρινόμενοι στο υπ’ αριθμό 10, της 12/1, του ‘24  έγγραφο,  όπου 

ο Αναπτυξιακός  Σύνδεσμος Τροιζηνίας και  Πόρου, καλεί τον Δήμο μας να ορίσει 

τους δύο εκπροσώπους  του στο πενταμελές  Διοικητικό Συμβούλιο του 

Αναπτυξιακού Συνδέσμου.  

Κατόπιν των ανωτέρω, εισηγούμαι και προτείνω, για τα δύο μέλη για τον Αναπτυξιακό 

Σύνδεσμο που θα αντιπροσωπεύουν το Δήμο μας,   

1) τον κύριο Κανατσίδη Γεώργιο, Αντιδήμαρχο και  

2) τον κύριο Κωνσταντίνο Ροΐδη, Δημοτικό Σύμβουλο.    

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποια τοποθέτηση ή να προχωρήσουμε προς ψήφιση; Ωραία.  

Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα):  Εγώ ναι.  

                                            
9 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 17/2024 και ΑΔΑ:  9ΓΗ3ΩΞΝ-ΤΡΕ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%93%CE%973%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A4%CE%A1%CE%95


65 
 

Πρόεδρος:  κα Κουτουζή;  

κα Κουτουζή: Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Μακρή;  

κα Μακρή:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Κ. Ρούσσος: 

κ. Ρούσσος:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης:  Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Κανατσίδης  

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Χαρακλάνης;  

κ. Χαρακλάνης:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κ. Μάνεσης.  

κ. Μάνεσης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Δημητριάδης;  

κ. Δημητριάδης:  Ναι. 

Πρόεδρος:  κ. Λίτσας ; 

κ. Λίτσας:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Ροή.  

κα Ροή:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κυρία Καραμάνη - Μοσχογιάννη;  

κα Καραμάνη - Μοσχογιάννη:  Ναι.  

Πρόεδρος:  κα Κανατσίδη.  
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κα  Κανατσίδη:  Ναι. 

Πρόεδρος:  Ομόφωνα και το δέκατο.10  

 

Να πει κάτι ο κ. Δήμαρχος.  

Δήμαρχος:  Θέλω να πω κάτι κλείνοντας. Εγώ, που είμαι 60 ετών, θέλω να σας πω, 

ότι μακάρι κάθε 50 χρόνια,  με όλα τα λάθη και τα στραβά  που κάνουμε στη ζωή  μας, 

να παρουσιαζόταν ένας άνθρωπος στον αθλητισμό σαν τον κύριο Γκιων.  

Πρόεδρος:  Ολοκληρώθηκε η σημερινή συνεδρίαση.  

Σας ευχαριστώ. 

  

                                            
10 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 18/2024 και ΑΔΑ: 6ΩΦ0ΩΞΝ-16Σ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A9%CE%A60%CE%A9%CE%9E%CE%9D-16%CE%A3
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 3ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 06ης 

Φεβρουαρίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους11 ως ακολούθως : 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

Απών 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 

 

 

10 Δημητριάδης Ιωάννης  

                                            
11 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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11 Κανατσίδη Ελένη 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

Αποχώρησε πριν το πρώτο θέμα 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

3
η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

9/2024 Έγκριση απευθείας μετάδοσης των συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου. ΑΔΑ: 924ΥΩΞΝ-ΟΕ7  

10/2024 Έγκριση 1ης Τροποποίησης Τεχνικού Προγράμματος έτους 2024. ΑΔΑ: 60ΨΦΩΞΝ-53Ο  

11/2024 Ορισμός Εκπροσώπου Δήμου & Εκπροσώπων παραγωγικών τάξεων στην Δημοτική 

Επιτροπή Παιδείας. 

ΑΔΑ: Ρ4ΥΑΩΞΝ-Ρ7Ξ  

12/2024 Συγκρότηση και ορισμός μελών Διοικητικού Συμβουλίου του ΝΠΔΔ «Σχολική Επιτροπή 

Α΄/θμιας Εκπαίδευσης Δήμου Πόρου». 

ΑΔΑ: 68Σ2ΩΞΝ-1Ρ9  

13/2024 Συγκρότηση και ορισμός μελών Διοικητικού Συμβουλίου του ΝΠΔΔ «Σχολική Επιτροπή 

Β΄/θμιας Εκπαίδευσης Δήμου Πόρου». 

ΑΔΑ: ΡΩ1ΜΩΞΝ-Τ7Ο  

14/2024 Έγκριση 1ου Α.Π.Ε. του έργου « Ενεργειακή αναβάθμιση Δημοτικής Βιβλιοθήκης 

Πόρου». 

ΑΔΑ: ΡΚΝ3ΩΞΝ-ΒΡΘ  

15/2024 Λήψη Απόφασης για παράταση της μίσθωσης του αγροκτήματος στη θέση « 
ΜΙΣΤΡΕΤΣΙ- ΜΠΕΛΕΣΙ » για τις ανάγκες υδροδότησης του Δήμου Πόρου. 

 

16/2024 Ορισμός εκπροσώπων στην Κοινή Επιτροπή παρακολούθησης Προγραμματικών 

Συμβάσεων -Δίκτυο Συνεργασίας Δήμων Π.Ε. Νήσων Αττικής. 

ΑΔΑ: ΡΒ8ΧΩΞΝ-Υ2Κ  

17/2024 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου Πόρου στο Πρόγραμμα καταπολέμησης του Δάκου για 

το έτος 2024. 

ΑΔΑ: 9ΓΗ3ΩΞΝ-ΤΡΕ  

18/2024 Ορισμός δύο εκπροσώπων του Δήμου Πόρου στο πενταμελές  Διοικητικό Συμβούλιο του 

Αναπτυξιακού Συνδέσμου. 

ΑΔΑ:6ΩΦ0ΩΞΝ-16Σ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/924%CE%A5%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9F%CE%957
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/60%CE%A8%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-53%CE%9F
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A14%CE%A5%CE%91%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A17%CE%9E
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/68%CE%A32%CE%A9%CE%9E%CE%9D-1%CE%A19
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A1%CE%A91%CE%9C%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A47%CE%9F
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A1%CE%9A%CE%9D3%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%92%CE%A1%CE%98
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A1%CE%928%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A52%CE%9A
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%93%CE%973%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A4%CE%A1%CE%95
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A9%CE%A60%CE%A9%CE%9E%CE%9D-16%CE%A3
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